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Con o sin escritura, que nadie 
padezca, porque en los locales de la 
nueva biblioteca pública municipal 
de la calle del Pilar nunca se van 
a construir apartamentos ni se 
podrá dedicar a otra cosa que no 
sea para biblioteca o para las otras 
diversas actividades culturales que 
están llenando sus instalaciones de 
contenido desde el mismo instante 
de su inauguración. 
En números absolutos, durante el 
pasado año 2007, han sido 44.502 
los usuarios que han utilizado 
nuestra nueva infraestructura 
cultural. Podemos asegurarles que 
ninguno de ellos le ha preguntado 
al bibliotecario por las escrituras del 
local. 
Para que se entienda mejor la cifra, 
la nueva biblioteca ha sido utilizada 
semanalmente por 824 usuarios; o lo 
que es lo mismo, por 140 cada día. 
Han aprovechado las magníficas 
instalaciones para estudiar o 
para consultar los 13.418 fondos 
bibliográficos, documentos sonoros 
y electrónicos que posee, de los 
cuales, en concepto de préstamo 
para lectura o consulta en casa, se 
han entregado más de 11 .000 libros 
y documentos. 
Al cierre del pasado año la bibl ioteca 
contaba con 2.002 socios, de los 
cuales 43 han sido nuevas altas, 
sin que se haya producido ninguna 
baja. 
En su salón de actos que cuenta 
con 72 localidades y amplios 
medios audiovisuales, se han 
venido realizando numerosas 
charlas, coloquios, conferencias, 
presentaciones, entregas de 
premios, etc. Entre todos ellos y 
sólo a modo de ejemplo: el tercer 
coloquio del grupo europeo de 
investigación histórica POTESTAS, 
en que tan activamente participa 
nuestro paisano Pedro Barceló; o 
la entrega de premios del Tercer 
Concurso de Literatura Digital. 
Los amplios pasillos de sus plantas 
han permitido mantener de forma 
permanente distintas exposiciones 
pictóricas. La última: la exposición de 
los dibujos del concurso de dibujo 
infantil sobre temas navideños. 
Dotada de accesos a Internet de 
gran velocidad y de 12 ordenadores, 
permite conectarse y consultar 
los fondos de otras bibliotecas 
(biblioteca virtual}, constituyendo 
una importante herramienta 
muy utilizada principalmente por 

nuestros estudiantes. 
Tras las obras en el Pirulí, los 
fondos documentales de nuestro 
archivo histórico municipal se han 
trasladado hasta la nueva biblioteca 
en donde, por el momento, 
permanecen embalados a la espera 
de su clasificación y recolocación 
en una dependencia habilitada al 
efecto en la nueva biblioteca, dotado 
de la climatización necesaria para la 
correcta conservación de los fondos 
históricos, así como de los más 
modernos medios de vigilancia y 
seguridad contra robos e incendios. 
Por el gran volumen de nuestro 
archivo, desde la Regiduría de 
Cultura se está planteando el 
separar los documentos históricos 
de mayor relevancia histórica que 
serán archivados en esta nueva 
dependencia. Los documentos más 
bien administrativos, o de menor 
de menor valor histórico, podrían 
volver de nuevo al Pirulí una vez 
concluidas las obras que allí se están 
realizando. Ello podría facilitar el 
acceso a la consulta y diversificaría 
los riesgos. Pero de momento, sólo 
es una idea. 
Y, por último, allí también se ubican 
los despachos para la regiduría y 
para el personal y los técnicos de 
Cultura. 
Lo que dicen los del PP local es muy 
cierto. El Ayuntamiento aún no 
tiene la escritura del local, pero en 
cambio hace ya más de un año que 
tiene la biblioteca. Esto sólo pone 
de manifiesto la gran confianza 
que depositó la constructora en el 
anterior alcalde Javier Balada y en 
el equipo de gobierno de entontes 
y de ahora. 
Vamos a explicar por qué aún no 
puede haber escritura: 
La biblioteca se ha construido a 
cambiodel1 O% de aprovechamiento 
urbanístico del PAI de Mercadona. 
El promotor de este PAI , tras su 
aprobación, tenía que entregarle al 
Ayuntamiento el 10% del suelo de 
dicho PAI. 
Pero en vez de eso, el anterior 
equipo de gobierno prefirió que el 
promotor le construyese la nueva 
biblioteca, ubicándola en las tres 
primeras plantas del nuevo edificio 
que el mismo promotor iba a 
construir en el solar de la antigua 
Casa Cabadés, logrando que se 
conservase su antigua fachada. 
Suscrito dicho convenio, a día de hoy, 
el PAI de Mercadona sigue sin estar 
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La Casa Cabadés 

definitivamente aprobado porque 
el conseller de Territori i Habitatge 
del la Generalitat, en lo que toca a 
Vinares, sigue con su habitual paso 
de tortuga y aún no ha firmado el 
informe favorable. Por ello aún no es 
posible que el Ayuntamiento reciba 
el 1 0% de los terrenos de dicho PAI. 
Y por ello tampoco es posible que 
el alcalde y el promotor puedan ir 
al notario a firmar la escritura para 
intercambiarse los terrenos por la 
nueva biblioteca. ¿Verdad que es 
fácil de entender? 
Parece que el informe de Conselleria 
vendrá muypronto.Tan pronto como 
venga se realizarán los trámites 
restantes lo más rápidamente 
posible. Los acuerdos para la 
nueva biblioteca están reflejados 
en el convenio suscrito entre el 
promotor y el Ayuntamiento. No se 
preocupen por la escritura porque 
existen papeles firmados más que 
suficientes para garantizarse los 
compromisos de las dos partes. 

Gracias al promotor, 

hace más de un año 

que tenemos la nueva 

b ib lioteca en marcha sin 

que nos hayamos tenido 

que espera r a que la 

Generalitat aprobara el 
PAI. 
Respecto lo que dicen 
acerca de la obligatoriedad 

de que la bib lioteca tenga 

una licencia de actividad: 

¿la t ienen los institutos?, 

¿los co leg ios?, ¿la 

residencia del menor?, ¿el 

ambulatorio?, ¿el puerto?, 

etc. 

Un poq uito de seriedad 

por favor ... 
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Treballant perla igualtat www.blocvinaros.com 
PiaarOs 

de lesbianes, gais, transsexuals i bisexuals 

Durant el 2007 es va aconseguir donar un pas més enlla en la consecució de 
la igualtat. Dones i homes transsexuals vam veure reconeguda el dret al canvi 
de nom i sexe sense la necessitat de la cirurgia genital i amb un procediment 
administratiu. Dones i homes transsexuals són més iguals que fa uns anys, un 
pas endavant que s'ha aconseguit entre totes i tots. 
Pero la igualtat necessita urgentment el reconeixement per part de la sanitat 
pública del procés de reassignació sexual. Com ja fa anys exigim al Govern 
de la Generalitat, al senyor Camps, que pose en marxa una unitat d'identitat 
de genere on puga tindre gratu"ltament i professional l'atenció i el dret que 
mereixen. No s'ha de perdre els anims i no deixar de celebrar dies com el 28 
de juny, Di a Internacional de Lesbianes, Gais, Transsexuals i Bisexuals. Una tita 
historica en la lluita perla igualtat que haurem de recordar, perotambé, haurem 
de defensar sempre. La dreta i la jerarquía catolica continuen volent tornar 
enrere, volen llevar els drets que s'han conquerit i que s'estan utilitzant. 
Per aixo, hem d'estar sempre alerta, hem de continuar reivindicant alla on 
caiga i hem d'utilitzar el nostre vot per a dir als partits que es posicionen 
davant els drets adquirits, com és el Partit Popular, que fins que no canvien 
de posicionament continuarem demanant el vot en contra d'ells, per 
discriminació. 
No podem oblidar la situació de persecució i discriminació que moltes 
lesbianes, molts gais, moltes dones i homes transsexuals i bisexuals pateixen 
en molts pa·lsos. Ni que a l'lran continue assassinant-se per part de l'estat 
homes i dones només pel fet de ser gais i lesbianes. Hem d'alt;ar la nostra veu 
i denunciar els fonamentalismes que estan al darrere d'aquestes situacions i 
continuar reivindicant una societat laica i exigint als nostres governs accions 
decidides pera canviar aixo. 
No hem d'oblidar que moltes lesbianes, gais, transsexuals i bisexuals vam 
patir la persecució durant la dictadura franquista, i que trenta anys després 
continuem esperant, continuem reivindicant, després del reconeixement 

moral, les indemnitzacions economiques com a víctimes del franquisme. 
L'homofobia i la transfobia continuen presents al nostre país, a la nostra ciutat, 
al nostre barri i a tots els ambits de la nostra vida: a la família, a l'escola, a 
l'institut, a la universitat, a la sanitat, al ve"lnat, al lloc de treball, al carrer ... és 
per aixo que es necessita una aposta decidida per part de les institucions i 
de tota la ciutadania pera educar en igualtat, perque la nostra igualtat estiga 
a l'educació. Perque acabe l'assetjament deis adolescents gais, lesbianes, 
transsexuals i bisexuals als col ·legis, perque es visualitze la realitat en tot 
el currículum educatiu, perque la lluita contra l'homofobia i la transfobia 
estiga prevista a l'assignatura Educació per a la Ciutadania, perque el 
professorat LGTB puga sortir de l'armari sen se por i perque els nostres filies 
i fills tinguen referents. Toca donar un pas valent, a nosaltres i als governs. 
És hora que lesbianes, gais, transsexuals i bisexuals estiguen presents en 
l'ambit educatiu. 

Suport 
al Sr. José Cardaba 

Des del BLOCVinaros també vol e m que s'allibere immediatament !'escultura que simbolitza 
una bale na de !'artista José Córdoba, del col·legi Sant Sebastia, tancada en un enreixat com 
un delinqüent, víctima de les obres d'una immensa rotonda a l'avinguda de Tarragona. Ens 
sembla que !'artista té tota la raó, i no solament aixo sinó que sempre paguen les malifetes 
urbanístiques els més menuts, com en aquest cas els alumnes d'infantil del col·legi Sant 
Sebastia, que no poden gaudir d'aquesta obra d'art activa. Una obra d'art que els xiquets i 
les xiquetes no poden fer servir per no fer la tanca del col·legi amb sentit comú. 

A.Gómez 
(Coordinador de Cultura i Patrimoni del BLOC) 

S 
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De PSOE a PSI N 
~ 

partido popular 
VINARÓS 

o cómo mentir sin ruborizarse http://www.ppvinaros.es 

AUDITORI MUNICIPAL 
W. AYGUALS DE IZCO 

El mercado municipal ha sido abandonado por Jordi Romeu y Javier Ba lada. Los comerciantes no 

les importan y por eso han dejado pasa r el tiempo. ¿Quién no recuerda las pa labras de nuestros 

alcaldes cuando a pri ncip ios de 2007 d ijeron que las obras em pezarían en sept iembre de 2007? 

M intieron porque no saben hacer otra cosa . Con el aud itor io ocurre lo mismo. Pasan los años y 

seg ún pa labras de Jord i Romeu en el últ imo pleno sobre el nuevo auditorio: "No hay planos, no hay 

proyectos, no hay nada". Más claro ... agua. 

PSI N de Vina rós 

Jordi Romeu es ya, después de 6 meses como 
alcalde, el más nefasto de los gobernantes 
que ha ocupado la alcaldía de nuestra 
ciudad. A otros se les puede acusar de no 
tener palabra con tal de tener una nómina a 
final de mes o de mil y un defecto, pero en 
Jordi Romeu la incapacidad, la ineficacia y la 
ineficiencia sobresalen por encima de otros 
valores como la mentira y la crispación de la 
que también va sobrado. Y lo peor de todo es 
que ha convertido al PSOE de Vinaros en el 
PSI N. El Partido SIN ideas, SIN proyecto, SIN 
ilusión y SIN futuro. 

PSIN en el paseo marítimo 

Jordi Romeu es el líder del Partido SIN ideas 
para el paseo . Porque si hubieran tenido 
alguna los vinarocenses no nos habríamos 
gastado más de 8 millones de euros en una 
primera fase del paseo donde se han creado 
barreras arquitectónicas. Despilfarrar es 
típico de los gobiernos socialistas, pero 
el nivel de despilfarro de Romeu llega a 
extremos inimaginables. Las arcas locales 
están ya endeudadas al máximo a pesar de 
haber vendido terrenos y más terrenos para 
financiar algunas pequeñas obras. Vinaros, 
gracias a Romeu, está hipotecado para los 
próximos 15 años. 
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PSIN en el mercado 

Jordi Romeu es el líder del Partido SIN futuro 
para el mercado. Porque el Equipo de Gobierno 
de Romeu y Balada no ha hecho nada en 4 años 
para potenciar el comercio. No han pensado en el 
mercado, no han pensado en los comerciantes de 
nuestra ciudad y ahora se ríen de ellos prometiendo 
aquello que ya han prometido en decenas de 
ocasiones anteriores. El mercado necesitaba 
urgentemente el apoyo del Ayuntamiento y sólo 
han obtenido palabras que no sirven para dar de 
comer a la gente. 

PSI N en el caos ci rculatorio 

Jordi Romeu es el líder del Partido SIN ideas 
para solucionar el caos circulatorio que ellos 
han creado. El paseo marítimo era, porque 
nunca volverá a serlo, una arteria fundamental 
para el tráfico en Vinaros y se la han cargado de 
un plumazo sin pensar en posibles alternativas. 
Han provocado un caos circulatorio, que según 
sabemos desde el último pleno, lo sufren todos los 
vinarocenses menos Romeu, que no ve el caos por 
ninguna parte. 

PSI N en el auditorio 

Jordi Romeu es el líder del Partido SIN proyecto 
para el auditorio. Porque él mismo ha reconocido 
que no hay planos, no hay proyectos, no hay nada. 

¿Y entonces por qué nos dice en campaña electoral 
que el auditorio es una"promesa cumplida"?Vinaros 
no se merece un alcalde que mienta de forma 
compulsiva, que tape un problema creando otros, 
que se mofe de los ciudadanos representados en el 
pleno por los 1 O concejales del Partido Popular 

PSI N y sin luz al final del túnel 

Jordi Romeu es el líder del Partido SIN ideas y 
que no ve la luz al final del túnel porque sabe que 
hasta él mismo peligra como líder del PSI N. No son 
secretas las reuniones existentes en el PSOE para 
cambiar al cabeza de lista del PSIN porque ven 
como van directos a un nuevo fracaso. 

Jordi Romeu sin brújula 

En las últimas semanas Jordi Romeu, que más 
parece un fanático socialista que alcalde de todos 
los vinarocenses, nos ha acusado al Partido Popular 
de Vi na ros de haber perdido la brújula. Como casi 
siempre falla en su diagnóstico. El Partido Popular 
no está perdido, sabemos dónde estamos, qué 
queremos y cómo lo queremos conseguir, por 
eso conseguimos la confianza de la gente en las 
urnas. Quizá debería pensar, aunque fuera por 
un momento, que es él quien posiblemente está 
perdido en medio de un bosque que no conoce 
y sin brújula. Nosotros no tenemos la culpa de 
que no nos encuentre ni de que no sepa cómo 
encontrarnos. 
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Canal 9, 
la TV que no ens mereixem els valencians 

PSPV ~ 
PSOE~ 

www.pspv-psoe.net/vinaros 
C./ Sant Francesc, 18 - 1 er A 

Tel. 964452501 

L'empresa pública RTW i més 
concretament Canal 9, la televisió 
pública valenciana, ens esta 
demostrant cada vegada més, que no 
és la televisió de tots els valencians 
sinó que ho és només d'uns pocs, a 
més d'estar totalment manipulada pel 
Consell de Camps. 
Amb referencia a la cobertura 
informativa donada per Canal 9 
del míting celebrat en el pavelló 
de la Fonteta de Sant Lluís, on va 
intervenir la vicepresidenta, María 
Teresa Fernández de la Vega, i el 
president del Govern d'Espanya, José 
Luis Rodríguez Zapatero, juntament 
amb els candidats a formar part del 
Congrés deis Diputats y del Senat 
a partir de las próximes eleccions 
generales, Canal 9 va tornar a donar 
una lli~ó magistral de com editar 
un informatiu amb l'únic objectiu 
d'atacar el president del Govern 
d'Espanya, i com va dir la portaveu 
adjunta del grup parlamentari 
socialista de les Corts, Carmen Ninet, 
aquesta cobertura "espantaría fins al 
mateix Urdaci': La informació sobre 
el míting que ofereix la televisió 
pública valenciana manipula 
grosserament la informació des del 
principi fins al final. 

Per comen~ar, aquesta informació 
sobre el míting, s'introdueix com 
a quarta noticia del dia i apareix 
envoltada pels temes que marca el 
manual de campanya de Rajoy, des de 
la pujada deis preus, el suporta García 
Gaseó, la inseguretat i l'aigua. 
Durant l'exposició de la noticia, Canal 
9 va manipular la informació fins a 
límits impensables, ambla introducció 
d'opinions per part deis presentadors 
que feien referencia a l'optimisme 
del president Zapatero o a la situació 
d'interinitat del PSPV, així com la 
inclusió d'una minimanifestació 
de menys de vint persones per les 
rodalies del pavelló. 
En canvi, cal destacar la despro
porcionada resposta que va tindre 
el míting a través de la resposta 
immediata de Rambla i les successives 
intervencions de Ricardo Costa i el 
president del PP, Mariano Rajoy, tots 
e lis responent al president del Govern 
amb el triple de temps que Canal 9 va 
concedir a Zapatero. 
En definitiva, la presencia del 
president i de la vicepresidenta del 
Govern en un acte públic amb més 
d'onze mil persones va tornar a 
motivar el Consell de Camps a editar 
un informatiu que, des del principi 

fins al final, perseguía dirigir un 
missatge des de les entranyes del 
manual de campanya de Rajoy contra 
el president Zapatero. 
A banda d'aquesta informació tan 
tendenciosa, també hem de censurar 
Canal 9 per amagar informació que, 
com a servei públic, deu a tots els 
valencians. Concretament, durant 
la mateixa setmana, va ocultar la 
desgraciada mort d'un xiquet com a 
conseqüencia de l'administració de 
quimioterapia, quan tots els mitjans 
de comunicació es van fer eco 
d'aquesta trista informació. En canvi, 
la TV de tots els valencians sí que va 
mostrar el president de la Generalitat, 
Francisco Camps, inaugurant uns 
serveis oncológics. Demencial! 
D'altra banda, la televisió pública 
valenciana va informar de la mort 
d'una xica en una intervenció 
gastratica. Sembla que és noticia pera 
Canal 9 perqué va succeir a Catalunya 
i no a la ComunitatValenciana. 
Diumenge passat, dia de Sant 
Sebastia, les cameres de Canal 9 van 
estar a Vinarós per filmar imatges 
sobre la processó i, a que no saben a 
qui van entrevistar al final? Dones bé, 
no van entrevistar ni !'alcalde ni cap 
membre de I'Equip de Govern, l'únic 

interés de Canal 9 era entrevistar el 
senyor Mariano Castejón. 
Creiem que és vergonyós i 
insostenible aquest nivell de 
manipulació i ocultació. El PP 
ha convertit la televisió pública 
valenciana en l'exemple del que no 
deu ser una televisió i menys una 
televisió pública. Canal9 avergonyiria 
qualsevol país civilitzat. 
Els ciutadans valencians estan deixant 
de veure aquesta televisió perqué 
volen una televisió de més qualitat, de 
fet, així ho constata el darrer informe 
sobre audiencies que reflecteix una 
notable perdua d'audiencia arribant 
a uns valors que mai abans no 
s'havien donat. Per aixó, el Consell de 
Camps vol impedir que els valencians 
puguem veure la TV3, una televisió de 
molta més qualitat i molt més plural, 
per la qual cosa vol evitar que les 
puguem comparar. 
Els valencians som un poble culte 
i el PP esta insultant la nostra 
intel-ligencia des de la seua ocupació 
de RTVV, una ocupació que no es 
pot permetre i des del PSPV-PSOE 
lamentem que el PP utilitze la 
televisió pública valenciana al servei 
deis seus interessos partidistes com si 
fóra el gabinet de premsa de Camps. 

NOTA: En el darrer escrit del PP, ens acusaven 
de mentir, de crear alarma social i de falsejar la 
realitat de la sanitatvalenciana. Ens deien que cap 
de les dades aportad es són certes i ens acusaven 
de no haver-nos preocupat a comprovar-les. 
Dones bé, des del PSPV-PSOE, volem deixar 
ben ciar que totes les dades que vam aportar 
en el nostre escrit estan extretes de la premsa 
provincial i autonómica i els exemples que vam 
posar no és que els hem comprovat sinó que els 
hem sofert els militants socialistes o els nostres 
familiars, així que els mentiders deuen ser ells, 
a més, amb l'agreujant que no poden al·legar 

ignorancia perqué dos deis seus regidors actuals 
i una regidora de !'anterior corporació treballen a 
!'Hospita l de Vi na ros i coneixen molt bé la real itat 
de la sanitat a Vinaros. 

part del conseller, així que esperem que ho fa~a 
prompte i es puguen comenc;:ar les obres. 
De l'ampliació de !'Hospital Comarcal, cal dir al 
PP que compleixen els compromisos pero tard 
perqué ¿quants anys feia que !'hospital estava 
inclos en els pressupostos7 Així i tot, als socialistes 
no ens sap greu que l'ampliació s'estiga fent, sinó 
que, ben al contrari, som els primers a alegrar
nos perqué nosaltres també en som usuaris i ens 
en podrem beneficiar, pero el problema és que si 
no el doten de la plantilla suficient és com si no 
el fessen. Si ara no poden posar-hi més metges i 
personal san itari, com s'ho faran després? 

De totes maneres, no poden enganyar a ningú 
perqué qualsevol persona que haja acudit tant 
al Centre de Salut com a !'Hospital Comarcal ha 
pogut constatar que el que vam estar dient és 
totalment veritat. 
De la cessió deis terrenys per al nou Centre de 
Salut, cal dir que I'Ajuntament ja fa temps que 
va enviar tota la documentació, per la qual cosa 
s'esta en espera de l'aprovació definitiva per 



r 

La letra del himno nacional 

Sebastián Torres 

Escribir la letra para nuestro himno nacional se 
hace muy difícil, porque las palabras resonantes de 
nuestra lengua española las deterioramos mucho al 
aplicarlas, de modo convencional, en nuestra guerra 
civil. Empezamos por ser unos nacionales y los otros 
rojos. El viva España se monopolizó, y los de la parte 
republicana decíamos viva la República Española, 
para expresar lo mismo pero de distinta manera. 
El nombre de patria también estaba "requisado'; 
y los que lo amábamos todo, tanto como podían 
sentirlo ellos, no podíamos exteriorizarlo por miedo 
a la confusión de ideas y principios éticos. Y si a 
todo ello añadimos ahora lo de la permisibilidad de 
negar a España dentro de ella misma, estamos ante 
esa perversa dificultad de encontrar las palabras 
vibrantes para el himno español, sin tropezar de lleno 
con las que malgastamos en nuestra guerra fratricida. 
¡Ah!, déjenme que les refiera un caso digno de ser 
recordado. En el año 37, en Santiago de la Rivera 
(San Javier) en la Escuela de Pilotos de Aviación 
Militar, en donde ejercía yo de mecánico, con tres 
aviones escuela a mi cargo: celebramos el ascenso 
de dos compañeros. Y, oficiales y suboficiales fuimos, 
en un día de asueto, a la Encañizada (mar Menor) a 
disfrutar del evento, comiendo y bebiendo a placer 
aislados del mundanal ruido. A los postres, se levantó 
un oficial "copa en alto" y dijo emocionado: Ahora 
que estamos solos dejadme brindar con un ¡Viva 
España! La contestación fue unánime y muy emotiva. 
No habíamos allí ni fascistas ni comunistas. De esta 
guisa y de esos tiempos, tengo mucho que contar, 
pero ¿para qué? Lo deterioramos todo tanto que, 
ya dentro del idioma de Cervantes, no encontramos 
palabras limpias que nos sirvan para que, al unísono, 
alcemos la frente loando a nuestra madre patria, sin 
que los calificativos enturbien la esencia de la más 
noble intención. 

Al Padre Jony 

P. Soro/la 

En La Vanguardia del17 enero del 2008, en su famosa 
sección "La Contra'; entrevistaron al padre Jony (toda 
la última página y la más leída según los estadistas 
periodísticos) . En la misma demuestra su talante de 
hombre de Dios entregado a la obra pastoral con 
valor, convicción y entereza. Personalmente creo 
que algunas de su's aseveraciones 1 afirmaciones, por 
comprometidas con el momento actual que exige 
honradez y honestidad, creo que pueden enfrentarle 
a la parte retrógrada de nuestra actual Iglesia oficial. 
La situación actual exige de los componentes de la 
Iglesia valentía en defender los postulados básicos, 
pero también adecuación al momento que nos 
ha tocado vivir. Sin embargo - en frase no mía-, la 
nueva Inquisición vuelve a cabalgar, además de 
poner en entredicho o enviar al ostracismo a gente 
comprometida y seria como el padre Jony. Este grupo, 
por todos los medios (lícitos?), quiere llegar a "su" 
poder terrenal dirigiendo la Conferencia Episcopal 
Española aunando fuerzas con la derecha política más 
recalcitrante (¡Dios nos libre y nunca mejor recurrir a 
Él!). En ocasiones hay que recordar que la Iglesia la 
constituimos todos los fieles y no sólo el estamento 
oficial. En la Iglesia ocurre algo similar a los políticos: 
olvidan que están en el cargo en representación del 
pueblo y al servicio del mismo (he evitado usar la 
frase de a su servicio, porque alguno desplaza el valor 
y contenido de su servicio). Agradecer al Padre Jony 
su entrega (en parte desconocida por mí, tanto como 
misionero como celebrante de misas after hours). así 
como el agradecimiento, como vinarocense, del lapsus 
del entrevistador de elevar nuestra Iglesia parroquial 
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al nivel de catedral... los duendes han existido siempre 
en la tipografía. Cuando escribo estas líneas, ya se ha 
producido la rectificación, en las cartas al director 
de L.V. del craso error de fidelidad a la doctrina que 
le atribuían al P. Jony. Por otra parte, deseo resaltar y 
agradecer al obispo de Tortosa el gran acierto que ha 
tenido en Vinarós al destinar además del citado padre 
Jony, a mosén Emilio y a mosén Cristóbal, que ejercen 
un valiente apostolado en la línea de remontar la 
situación. Utilizando una frase que desde Andalucía 
hemos incluido en el idioma cotidiano, mejorando lo 
presente, pretendo reconocer los méritos del clero 
que ya estaba en Vinarós. 

Carta oberta peral president de 
la COC de Vinaros: 

Associació Cultural i Juvenil Ap/ec del Sénia 

Estimat José Antonio Jiménez, president de la 
Comissió Organitzadora del Carnaval de Vinarós, 
estimats membres, 

Com tothom sap, ja és cada vegada més a prop 
el Carnaval de Vinarós d'enguany, el 2008. Aquest 
Carnaval destaca, seguint la tónica de l'any anterior, per 
una gran inversió económica, humana i organitzativa, 
atesa la magnitud del pressupost que voreja els 
320.000 euros, d'aquests 170.000 són diners públics de 
I'Ajuntament de Vinarós. Aquest "gran" Carnaval, que 
tan enorgulleix tots els vinarossencs, sembla, pero, no 
representar ellloc en que se celebra, menystenint en 
molts casos la cultura i la tradició própies del poble de 
Vinarós. He pogut observar amb gran sorpresa com 
gran part del material publicitari, com ara pancartes, 
anuncistelevisius i pagina webs'han creat íntegrament 
en castella, apartant per complet el valencia, com si 
aquest no tingués cabuda en el Carnaval. Em sembla 
vergonyós que una Comissió dotada de diners públics 
com és la vostra no respecte ni la realitat social de 
Vinarós, ni els drets basics que es desprenen des deis 
mateixos reglaments de I'Ajuntament de Vinarós, 
passant per I'Estatut d'Autonomia valencia fins a la 
mateixa Constitució Espanyola d'abast estatal. No 
és aquesta, pero, la base d'aquest reclam, sinó una 
reflexió més profunda: ¿no és vergonyós que després 
de més de 30 anys de la mort de l'infame dictador, la 
ciutadania haguem de demanar que se'ns respecte i 
que la nostra llengua siga vehicular en tota celebració 
oficial, tenint a més a més en compte la quantitat de 
diners públics amb que se sosté? ¿Hem de copiar 
models d'autoodi d'altres poblacions valencianes 
que intenten esborrar el valencia per a no semblar 
"provincians" ni "maleducats"? Quin és el motiu que 
impulsa la COC a fer servir únicament el castella en 
quasi bé tota la seua producció? Per que I'Ajuntament 
de Vinarós com a ens públic no exigeix uns mínims 
lingüístics tenint en compte la magnitud de la inversió 
de diners públics? Per no parlar de la territorialitat 
on es presenta Vinarós com un poble més de la 
"provincia'; obviant tota peculiaritat i aportació 
al Carnaval deis nostres ve·ins de l'altra banda del 
Sénia, caient en un provincialisme que poc té a veure 
amb la peculiaritat geografica del nostre poble. 
Aquesta carta pretén demostrar que som molts 
els vinarossencs preocupats perque el Carnaval de 
Vinarós continue fidel al seu poble, la seua gent i, 
sobretot, la se u a cultura i historia. Per tot aixó, exigim: 
- Que tota producció de la COC es fac;a 
principal i genu'inament en valencia, deixant 
les altres llengües per a la promoció forana. 

Que es prioritze l'enfocament d'aquesta 
celebració en clau de Vinarós, i deis vinarossencs. 
Aixó no significa l'exclusió de ningú de la festa, 
sinó la transmissió d'un esperit propi com a 
Carnestoltes des de l'óptica propia de Vinarós. 
-Obteniruna resposta i posicionamentperpartde la COC. 

Gracies de bes treta, cordialment. 

26 gener 2008 

Perles del PP als plenaris deis 
mesos passats 

Associació de veins Migjorn 

4a decada 1/uitant pe/ pob/e 

Comenc;arem pel pie del mes de novembre. 
Suposem que molta gent sap que I'Associació 
de Ve'ins, mitjanc;ant la Regidoria de Participació 
Ciutadana (¿quan es creara la figura del defensor 
del ciutada?) als plenaris, fem unes preguntes a 
!'alcalde sobre temes actuals o antics que pensem 
que tenim a Vinarós, i que unes vegades per culpa 
de I'Ajuntament en primer lloc, de la Diputació, de la 
Generalitat, de I'Estat, o del poble per no encertar la 
tria deis nostres representants en aquests estaments 
polítics, queden sense resoldre. 
En aquest pie ordinari (13-11-07). vam fer a més de 
les preguntes, dos precs. Parlarem del primer, perque 
feia referencia a la cessió de terrenys o edificis de 
propietat municipal i deia textualment: "Demanem a 
I'Ajuntament que en la cessió de terrenys o edificis a 
la Generalitat, a I'Estat o a altres organismes oficials, 
s'incloga una clausula de revisió de titularitat a 
I'Ajuntament, en cas de venda o privatització, o 
s'indemnitze I'Ajuntament pel seu valor al preu del 
mercat, degudament actualitzat': 
Féiem aquest prec perque no es donessen els 
casos recents, on la Generalitat s'ha comportat 
d'una manera poc lleial (per dir-ho suaument) 
amb Vinarós, en privatitzar unes instal ·lacions amb 
terrenys pagats pel poble, i fer negoci amb e lis i amb 
els nostres diners. Casos com la ITV, el Col·legi del 
Menor, els terrenys sobrants d'aquest edifici i venuts 
al promotor del PAI Fora del Forat, o la piscina de 
la Caixa Castelló, són casos que no s'han de donar 
més. 
Per aquests motius vam fer el prec, pero aquestes 
normes, segons va dir !'alcalde, ja hi eren . Ara ho 
recordem perque els senyors del PP ens volen 
vendre la moto (abans es venia la burra) dient que 
al plenari de desembre van votar en contra de la 
cessió de terrenys per a la famosa comissaria, per 
no tindre aquesta normativa. D'on són regidors? Per 
que cobren si no s'assabenten de res? 
Pero al plenari de gener (8-1-08) el senyor Gandia, 
que més que preguntes fa inquisicions, "va 
preguntar" per que no es posava en marxa l'estudi 
de circulació rodada fet a Vinarós pel RACC. Podem 
dir, i molta gent ho sap, que aquest estudi es va fer 
quan el Sr. Moliner i Cia., ex del PP. van fer les obres 
de remodelació del centre del poble, des de la 
placeta deis Tres Reis fins a la plac;a Jovellar, quedant 
sense poder utilitzar una arteria molt important de 
circulació. Resultat, que les llumeneres del PP, a part 
d'enderrocar convents, feren un estudi de circulació 
que va costar 6 milions de peles fals, nul, que no pot 
aplicar-se. 

Caminar és bo. 
Caminar és sal u t. 

Caminar acursa /es/listes sanitaries. 
Ouan ens vestim, que ens posem? Sabates o rodes7 

Sobre el pare eolic 
Partits polítics. Per favor, no feu el ridícul, ni feu 
demagogia com féreu a la premsa escrita l'últim 
cap de setmana. Tot no val en política, tingueu etica 
i lluitem tots junts per Vinarós. El poble ja ho va fer 
recollint més de 13.000 signatures, i campanyes en 
contra de la instal ·lació. 
Ara toca lluita política i en els fórums adients, a la 
Diputació, la Generalitat i el govern de I'Estat, perque són 
els qui finalment diran que sí o que no, i vosaltres que 
sou d'aquests partits que ho han de decidir, teniu la forc;a 
darrere vostre d'un poble que va dir no al pare eólic, per 
dir a Castelló a Valencia i a Madrid no al pare eólic. 
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ACTUALITAT 

El polígon industrial públic se situara a la partida de 
les Soterranyes, al costat de la N-232 
Tindra un a superfíci e aprox imada de 2.800.000 m 2 i pretén la in st al·lac ió de gran s indú stri es que 
ga ranti sq uen una amplia o ferta de llocs d e treball 

X.F. 

LAjuntament de Vi na ros té la intenció 
de situar el polígon industrial de so l 
pública la partida de les Soterranyes, 
una zona propera a la N-232. Ho va 
anunciar als mitjans dimarts el primer 
tinent d'alcalde i reg idor d'Urbanisme, 
Javier Balada, després que di lluns, en 
com issió d'urbanisme, informés la resta 
de grups polítics. Ba lada va considerar 
ellloc com "el més idoni" en detriment 
de l'a ltra ubicació que el consistori 
estud iava, vora la N-238. 

La situació escollida, aconsellada perla Societat 
Estatal de Promoció i Equipamient del Sol 
(SEPES), té, segons Balada, "més possibilitats 
i pot donar vida a la relació Vinaros-Aragó'; 
mentre que l'opció propera a la N-238 ha estat 
descartada "perqué té massa trimsit diari, hi ha 
polígons industrials privats, i es pretén ubicar la 
planta de gas, ambla qual cosa pensem que és 
una zona queja esta massa saturada': 

Tramits i negociacions 
En aquests moments, I'Aj u ntament esta real itzant 
el Pla Especial de Reserva de Sol que preveu 
l'article 261 de la Llei Urbanística Valenciana 
(LUV) amb destinació a sol industrial públic, 
atés que es tracta de terrenys catalogats com a 
rústics. La Junta de Govern del passat dilluns di a 
21 de gener va aprovar el Pi a Especial industrial 
de delimitació del sol per a la constitució del 
polígon per 11 .948 euros. Es tracta deis estudis 
que comporten l'elaboració de la documentació 
necessaria pera la seua gestió. 
L'adquisió deis terrenys es fara mitjanc;:ant 
convenis amb els propietaris. El preu que paga 
I'Ajuntament és de 6 euros el metre quadrat 
i alguns propietaris ja s'han oferit a vendre 
els seus terrenys. En aquest sentit, Balada ha 

El regidor d'Urbanisme, Javier Balada, assenya/a sobre un plano/la ubicació del futur polígon industrial de sól públic 

manifestat que confia "no haver de recórrer a les 
expropiacions i arribar a acords amb ells". 
A més, segons el regidor d'Urbanisme, el consistori 
esta mantenint negociacions amb el SEPES en busca 
d'acords de financ;:ament i intenta fer el mateix amb 
el SEPIVA, entitat ambla qual, segons Balada, "encara 
no hem aconseguit una reunió amb el director 
general i fa mesos que esperem la seua trucada, 
després d'una visita amb !'alcalde en la qual no ens 
va poder rebre". 
El polígon industrial de sol públic tindra una 
superficie aproximada de 2.800.000 m2 i pretén la 
instal·lació de grans indústries que garantisquen 
una amplia oferta de llocs de treball. 
El Ministeri d'lndústria va concedir el 2007 la 
quantitat de 900.000 euros de subvenció que el 
consistori ja ha invertit en un projecte que espera 

"que enguany inicie les obres, perqué en tot el pla 
general de Vinaros no hi havia ni un metre de sol 
industrial públic". Balada també va indicar que quan 
estiga urbanitzat, el preu del metre quadrat "sera de 
60 a 70 euros". La promoció del polígon industrial per 
atraure les grans empreses sera una tasca del SEPES, 
entitat que depén del Ministeri de I'Habitatge. 

Requeriment notarial 
De la seua banda, !'alcalde, Jordi Romeu, va indicar 
respecte a les acusacions de coaccions als propietaris 
realitzades pel PP que "com lluny de desdir-se'n 
s'han reafirmat en les seues declaracions, no ens ha 
quedat altra sortida que instar als advocats perqué 
presenten un requeriment notarial': Si el PP no 
rectifica, segons Romeu, "el següent pas sera acudir 
a la justícia': 

Vi na ros té 28.334 habitants de 71 nacionalitats diferents 
Un total de 18.591 persones podran exercir el seu dret a vota les eleccions generals 

Habitants de 71 naciona litats diferents han altres nacional itats més representades a la 

Una parella passeja perla plaga de Foro el Foro t. Vinarós és la 
ciutatque han escollit per vi u re habitants de 71 nacionalitats 

escoll it Vinaros com a lloc per viure, segons 
es desprén de les últimes estadístiques 
municipa ls, que també indiquen que el 
nombre tota l d'habitants censats a la ciutat és 
de 28.334. 
Romania és el país que més habitants aporta 
a Vinaros, amb 1.199 ciutadans censats, 
ment re que el Marroc se situa en segon lloc 
amb 822. L'Equador amb 453, Colombia amb 
397, Alemanya amb 322, Moldavia amb 316 
i Ucra·fna amb 250 habitants censats, són les 

ciutat. 
Cens electoral 
Amb referencia al cens electoral, Vinaros, 
amb data 1 de desembre de 2007, té 18.591 
persones censades que podran exercitar 
el seu dret a vot a les eleccions genera ls del 
proper 9 de mar<;:. Les !listes estan exposades a 
l'ajuntament i el proper dia 1 de febrer es fara 
la publicació definitiva. El vot per correu és ja 
obert a les oficines de Correus des del 15 de 
gener fins al proper di a 28 de febrer. 
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'Vim~JPJ ACTUALITAT 

Es manté el recorregut de la rua de Carnaval 
Els parquings de Río Cuarto i de la plac;:a de Sant Antoni, oberts els dies de les desfilades 

El recorregut de la rua de Carnava l per als propers 
dies 2 i 3 de febrer no canviara i sera el mateix de l'any 
2007. La Comissió Organitzadora del Carnaval havia 
considerat la possibilitat que la rua variés enguany 
el seu pas per altres carrers del PAI de Foret, itinerari 
que ha quedat finalment descartat per no deslluir 
l'espectacle. L'itinerari sera, per tant, el mateix que anys 
anteriors, a circuit tancat. 
Quant a la seguretat, a més de la Policía Local, la 

Reunions 

XF 

Creu Roja i Protecció Civi l, l'ajuntament ha demanat 
la presencia deis cossos especials GRS o refon;:os de 
la Guard ia Civi l. El consistori ha adequat les places 
d'aparcament al camí Fondo perqué estiga totalment 
disponible per Carnava l. Els parquings de Río Cuarto 
i de la pla<;:a de Sant Antoni estaran oberts els dos 
dies de les desfilades fins que no es tanque el circuit, 
aproximadament una hora abans de la rua. Finalitzada 
la desfilada, es tornaran a obrir al públic. 

L'alcalde, Jordi Romeu, i el primer tinent d'alcalde, Javier Balada, es van reunir dimarts amb el director general de Gas Natural, Enrique 
Argelich, i la delegada a Castelló, E lisa Vázquez. El mateix dia, Romeu i Balada es van reunir amb el director general de Centres Docents, 
Francisco Baila, per tal de realitzar un estudi de planificació de sól públic escolar. 

26 gener 2008 

Les obres del carrer 
RR, adjudicades a la 
mateixa empresa del 
carrer de les Animes 
LAjuntament estudia si ha 
incorregut en baixa temeraria 

X.F 

Les obres del carrer RR, paral·lel al camp 
Cervol, s'han adjudicat per subhasta a 
!'empresa Acisa, la mateixa que va realitzar les 
obres del carrer de les Ánimes, que, segons 
el regidor d'Urbanisme, Javier Balada, han 
causat "una gran quantitat de problemes 
quant a la construcció i el temps de duració 
de les obres': Balada va indicar que els Serveis 
Tecnics de I'Ajuntament estan en aquests 
moments estudiant si per part de !'empresa 
s'ha incorregut en una baixa temeraria en la 
seua oferta. Si així fos, les obres s'adjudicarien 
a una altra empresa. 

El parquing de la pla~a 
Río Cuarto ampliara 
horari a 1 febrer 

Lhorari d'apertura sera a les 8 del 

m a tí 

XF 

A partir del proper dia 1 de febrer, el 
parquing públic de la pla<;:a de Río Cuarto 
avan<;:a la seua obertura i obrira a les 8 del 
matí. La mesura s'ha pres, segons va indicar 
!'alcalde, Jordi Romeu, a causa de les moltes 
peticions d'ampliació de l'horari que ha 
rebut el consistori. 

Estación de Servicio 
&QDu@~Will@@ 

VERDERA; S.L. 

UMINISTRAMO 
S NUEVAS OTELLAS DE BUTANO 
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ACTUALITAT 

Vinares es promocionara la setmana que ve a FITUR, la fira de 
turisme més important d'Espanya 

Com cada any Vi na ros estara present 
en la tira més important del turisme 
en l'ambit internacional, Fitur 2008, la 
qual se celebrara del 30 de gener al 
3 de febrera Madrid. El mostrador de 
Vinaros estara ubicat dins de l'estand 
de Castellón-Costa Azahar al pavelló 
número 5, dedicat a l'oferta turística 
de la Comunitat Valenciana. Atés que 
Vinaros aquest any es troba situat en 
un deis principals accessos al pavelló, 
des del Patronat de Turisme s'espera 
rebre un gran nombre de visitants 
i, per tant, aconseguir uns bons 
resultats promocionals. 
Vinaros presenta la seua oferta 
turística de sol i platja, la gastronomía 

i les festes vinarossenques més 
reconegudes com són el Carnaval, 
ja declarat festa d'interés turístic 
autonomic, i la Setmana Santa, que 
conformen una part important de 
l'oferta turística d'oci de Vi na ros. 
Durant la visita institucional que 
fara el president de la Generalitat 
Valenciana, en el día de la Comunitat 
(31 de gener) es fara una xicoteta 
degustació de llagostins de Vinaros, 
producte estrella de la gastronomía 
vinarossenca. Aquesta xicoteta 
mostra es fara a través d'un deis 
"ambaixadors" que té el llagostí 
de Vinaros a Madrid, el cuiner 
Alberto Moreno, del restaurant Dos 
Hermanos, que va guanyar el Concurs 
Nacional de Cuina aplicada alllagostí 
en l'edició 2006. 
Entre les novetats que Vinaros 
presenta en aquesta tira destaquen: 

· Un no u trípticde senderisme i natura. 
Aquest material recopila el que són 
els paratges naturals de Vinaros: Sol 
de Riu, el barranc d'Aiguadoliva, el 
sender local de la redona de l'ermita 
i el GR-92 amb els seus tres trams 

que passen per la nostra localitat. 
Una recopilació molt elaborada, en la 
qual es descriuen les rutes a seguir en 
cadascun deis paratges esmentats. 
Aquest no u opuscle substituira els tres 
que hi havia fins ara en només un, per 
la qual cosa es redueix sensiblement 
el cost d'elaboració i resulta molt més 
practic i comode tant per al turista 
com a l'hora de promocionar els 
paratges naturals de Vinaros i la seua 
imatge turística. Aquest nou tríptic 
s'ha editat en cinc idiomes. 

• S'ha reeditat el cataleg de prestigi 
de Vinaros incloent el nou eslogan 
promociona! amb el qual el Patronat 
de Turismees promociona actualment 
en premsa i mitjans de comunicació 
Vinarós és Turisme i també s'han 
actualitzat fotografies i continguts. 
El cataleg de prestigi també ha estat 
editat en cinc idiomes: valencia, 
castella, anglés, francés i alemany. 

• Nou planol turístic actualitzat amb 
els nous carrers de Vinaros i amb 
motiu del recentment conveni de 
cooperació turística firmat amb la 

Redacció 

comarca de Terol del Maestrazgo. 
També s'inclou en aquest planol un 
mapa interprovincial amb visites 
recomanades a les poblacions 
que conformen aquesta comarca, 
apareixent també el Delta de I'Ebre, 
els Ports ... i els destins turístics més 
propers a Vinaros. Aquest planol s'ha 
editat en un format més economic 
de !'habitual per poder donar-lo 
de manera generalitzada des de 
!'Oficina de Turisme, no només al 
turista i visitant, sinó també al públic 
en general. 
Tanmateix, durant la celebració de 
FITUR els tecn ics de Vi na ros assistiran a 
la conferencia que organitza de forma 
bianual Exceltur, on es destaquen les 
noves tendencies i innovacions en el 
sector turístic. 
D'altra banda i dins de la tira FITUR 
s'ha demanat una reunió amb el cap 
de !'Oficina de Turisme d'Espanya a 
París per analitzar la situació actual 
del turisme francés, així com les 
possibilitats i el potencial del mercat 
gal per donar a conéixer la nostra 
oferta en aquest mercat a través de 
les noves tecnologies. 

Bar-Restaurante. 

PROMOCIONES INMOBILIARIAS GILABERT 

YEGUADA 
GILABERT CUENCA 

VENTA DE CABALLOS 
DE PURA RAZA ESPAÑOLA 

Tel. 607 34 98 54 
www.yeguadagilabertcuenca.com 

BAR-BACOA 
EL Rl•co• DEL CABALLO 

Almuerzos y comidas Esther 
Carnes a la Brasa Tel. 600 343 784 

AIRE ACONDICIONADO 

PROMUEVE: CONSTRUYE: 

f.lfo<{JIV!(J Vl..ll~r\V J vL-1"\WIVIUV 

ClJBERT. s.l. 

SI BUSCAS VIVIENDA EN VINARGS, 
ATENCIÓN A NUESTRAS PROMOCIONES: 

INFORMACI N Y VENTA DIRECTAMENTE DEL PROMOTOR 
EN e/ dr Fleming, 6 bajos VINARCS Tel. 964 45 23 11 

www.promohogar.com 
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ACTUALITAT 

El PP critica la ubicació del sol industrial 

propasada per I'Equip de Govern 
Els populars preferien e/s terrenys vora la N-238 

FE D'ERRATES 
A la página 1 1 d'EI Diariet del 19 de gener, a la notícia "El PP demana consens per al sol 
industrial públic" no se'n va publicar la darrera frase per un error de maquetació. La frase que 
falta és: "1 és que Juan va afirmar que el Govem central compensará el consistori perla planta 
de gas en ajudes per adquirir i desenvolupar sol industrial públic." Perdoneu les molésties. 

12 

El PP de Vinaros, a través del seu 
portaveu, Juan Bautista Juan, va 
criticar la ubicació del futur polígon 
industrial que ha escollit I'Equip de 
Govern i la manera de fer-Io. Juan va 
reiterar que "no han buscat consens" 
i han buscat la ubicació "de forma 
absolutista, arbitraria i individual. Han 
girat l'esquena al consens i només 
han decidit ells': Des d'aquest partit es 
creu que"en els tramits que han fet no 
demostren ni claredat nitranspan2ncia" 
i "no entenem que diguen que la 
ubicació del PP ( a la carretera N-238 
i propasada quan era alcalde Jacinto 
Moliner) no és competencia de sol 
industrial': A aquest respecte, Juan 
va criticar la ubicació del polígon que 
ha escollit I'Equip de Govern al costat 
de la N-232 i de la qual informem en 
aquest número. Segons el portaveu 
popular, els avantatges d'aquests 
terrenys proposats per l'ajuntament 
són "ficticis'; com per exemple, quan 
es va dir que la N-232 sera autovia, fet 

26 gener 2008 

Y. C. 

que, segons Juan, "és una ficció': 
També va assenyalar que la ubicació 
propasada pel PP a la N-238 estava 
més prop de dos baixadors de tren 
sense servei i que es podrien adaptar 
per a fer-Io servir com a punt de 
carrega industrial, cosa que, segons 
Juan, no es podria fer a l'altra ubicació 
encara que estigués més prop de 
l'estació de ferrocarril de Vinaros. 
Juan va assegurar que aquesta 
zona suposaria també "problemes 
patrimonials i mediambientals" ja 
que a la zona de les Soterranyes "hi 
ha casetes de volta que la gent valora 
molt" i també "hi ha tres barrancs que 
la travessen i el relleu és irregular': 
Altre argument criticat va ser el que 
hi havia aconseguir sol barat i des del 
PP es creu que es pose una valoració 
igual a tota la zona si cada terreny 
és diferent, per tant es considera 
que "no és avantatjosa" la zona de 
les Suterranyes per al futur polígon 
industrial. 

Romeu assegura 
que és la 
conselleria q u i 
retarda la cessió de 
terrenys del nou 
centre de salut 
L'a lca lde di u que el consistori no 
pot fer la cess ió per culpa d'un 
t ramit pendent per part de la 
Genera li tat des de maig de 2007 

X F. 

L'alcalde de Vinaros, Jordi 
Romeu, va assegurar dimarts que 
I'Ajuntament continua en espera, 
desde maig de 2007, de l'aprovació 
d'un tramit administratiu per part 
de la conselleria per tal que el 
consistori puga cedir els terrenys 
on s'ha de construir el segon 
centre de salut. 
Romeu va explicar que el passat 
dia 8 de maig de 2007 es va 
aprovar en pie la reparcel·lació 
de sol corresponent al PAI de 
Mercadona, on s'ha d'ubicar la 
infraestructura. La documentació 
la va remetre el consistori a la 
conselleria corresponent, "que és 
qui l'ha d'aprovar': 
L'alcalde, que va recordar que 
el diputat autonomic Mariano 
Castejón "es va comprometre a 
accelerar aquest tramit'; va acusar 
el PP de"faltar a la veritat quan ens 
acusen de no cedir els terrenys per 
iniciar les obres, atés que no els 
podem cedir fins que el conseller 
fa<;a aquesta aprovació definitiva". 



ACTUALITAT 

Una gavina sobrevo/a el port de Vinarós. FOTO: FOTOGRAMES.CAT 

El delta de I'Ebre compta amb més de 292.600 ocells 
hivernants, el nombre més elevat des de 1972 

Redacció 

El delta de I'Ebre ha censat aquest hivern més de 292.600 aus de 91 especies diferents. 
Els resultats indiquen que aquest hivern s'ha enregistrat el maxim nombre d'ocells des de 
l'any 1972, data des de la qual es té informació deis censos fets a la zona. Pel que fa a les 
gavines, un cens sobre el qual el Delta no disposa de dades histeriques, enguany se n'han 
registrat 45.700, xifra que su posa un total de més de 338.300 exemplars. 

lJ\juntament condiciona el tram de la processó 
de Sant Sebastianet X. F. 

~juntament de Vinares ha adequat el tram 
per on ha de discórrer la processó de Sant 
Sebastianet, dema diumenge. Enguany la pro
cessó canvia el seu recorregut a causa de les 
obres del passeig marítim i anira pel carrer deis 

Socors, la pla<;a de Sant Antoni per després 
baixar fins al passeig per davant de !'estatua de 
Costa i Borras. La tornada es fara des de Costa 
i Borras fins a la pla<;a de Sant Antoni, per arri
bar al carrer Major fins tornar a l'església. 

26 gener 2008 

Desestimada la querella contra Balada 
sobre les obres de la pla<;a Jovellar 

Redacció 

El jutjat número 3 de Vinares ha sobresegut de manera provisional 
la querella interposada contra Javier Balada per part d'Enrique 
Chaler i Mariano Castejón com a representants del PP sobre les 
obres realitzades a la pla<;a de Jovellar número 3 per !'empresa 
Basic lnvergest. 
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MOL TES FELI e ITRTS! 
Amb moti u de la seua jubilació, Miguel 
Monroig, amb tota una vida al capdavant de 
la seua carnisseria al mercat de Vi na ros, va 
rebre l'estima de la famíl ia, companys i amics 
que li van preparar una festa sorpresa i el van 
obsequiar amb diversos rega ls. 

26 gPner 2008 

SORTEO 
El BarTarrasa comunica que en el sorteo 
de las dos cestas de Navidad del día 22 
de diciembre de 2007 fueron agraciados 
los señores Manolo Cervera y Pepe Galán. 
Fueron entregadas por Francisco Aparicio, 
momento que recogen las imágenes. 

Cll -- FEL 1 e 1 DRDES Rosa Muñoz Vi la ha sido agraciada con una 
cesta de Reyes de Supermercats Fraga 

,_ 
... 
o 
e 
o 
1 ) 

o 
El dia de Sant Sebastia no importaven els 
colors polítics a l'hora de menjar l'arros 
i, així, tant el PP com el PSOE van menjar 
del mateix plat 

Cinta Griñó no va voler perdre's la 
festivitat de Sant Antoni i va pujar a 
l'ermita amb els seus gossos 

COMERCIO DEL MUEBLE 
PRECISA VENDEDQR, CON ,CONOCIMIENTOS EN EL SECTOR DE lA 

VENTA, ATENCION AL PUBLICO Y CON HABILIDADES PARA EL 
TRABAJO EN EQUIPO. SE OFRECE SUELDO FIJO MAS COMISIONES. 

INTERESADOS ENVIAR CV CON FOTO A TVCO VINARÓS, 
CTRA N-340 KM. 1050 VINAROS. 



Taula privilegiada. Vinarossencs esmorzant per Sant Antoni 

SRN 
SEBRSTIAN 

Celebrando en 
familia el santo de 
Sebastián Torres 

26 gener 2008 

R DIOS RL RÑO 2007 
Despedir siempre es. ingrato 
recibir es alegría 
sintiendo la lozanía 
que vivimos paso a paso 
De la juventud airosa, 
del ansia maravillosa, 
con la victoria o fracaso 
del vivir arrollador 
aspirando de una f1or 
el néctar afrodisíaco. 
Donde el alma se recrea 
se duerme, se balancea 
sobre un trapecio dorado 
que más mece mansamente 
soñando placidamente 
la excelsitud del pasado 
del ayer arrollador 
que nos deparó el amor 
luego, leve, armonizado 
con las horas del pasado 
un año más, dice adiós 

Sebastián Torres 

Rosa Ana yTere 
Caballer pasando 
el fin de año en 



Informa 

asamblea general extraordinaria 
Se informa a los señores socios que la asamblea general 
extraordinaria tendrá lugar el próximo 8 de febrero, en el local 
socia l en primera convocatoria a las 22.00 horas, y en segunda y 
última convocatoria a las 22.30 horas, para tratar los asuntos que a 
continuación se detallan:. 

Puntos del día: 
Lectura y aprobación si procede del acta de la asamblea anterior 
Memoria de actividades realizadas durante el 2007 
Memoria económica 2007 
Presupuesto estimado 2008 
Actualización cuota 2008 
Renovación reglamentaria junta directiva 
Ruegos y preguntas 

actividades primer trimestre 
Jueves 28 de febrero 
Viaje a la feria de la Magdalena en Castelló para presenciar la corrida 
de toros de Luis Francisco Espla, José Tomás y Matías Tejela. 
Precio 42 euros. 

Sábado 1 de marzo 
Viaje a la feria de la Magdalena en Castelló para presenciar la corrida 
de toros de El Cid, Talavante y Cayetano. 
Precio 35 euros. 

(Para los 2 viajes a Castelló la peña sólo dispone de 50 entradas 
para cada corrida, en caso de que la petición exceda del disponible 
se adjudicarán por sorteo.) Para reservar entradas llamar al teléfono 
de la peña número 660 84 86 1 O. 

El viaje a la feria de fallas está por definir debido a que todavía no 
se han confeccionado los carteles de los festejos que componen la 
feria. 

Fiesta de Pascua 
Se celebrará el domingo 23 de marzo, se informará a los socios de 
las actividades que se realicen en el tentadero. 

Domingo 6 de abril 
Se celebrará en el tentadero la fiesta de la Federación Peñas Taurinas 
de Castelló con actuación de los alumnos de la escuela taurina. 

Junto directivo 

FUNDACIÓ 

ison~nnia. 
nRALAI;UALTATO'OPORTUMITATS 

Informa 
Con motivo del 25 aniversario de la 

comparsa La Colla se ha editado un 
folleto o librito. 

El próximo domingo a las 20.15 
horas se emitirá por Punt2, dentro 
del programa Cor de festo, un 
reportaje sobre la fiesta de Sant 
Sebastia de Vinaros que se grabó 
el pasado domingo durante todo 
el día, con imágenes de la fiesta, 
romeria, procesión, entrevistas y 
comentarios a cargo de la redactora 
Geno Felguera. 

26 gener 2008 -------

U NIV ERSITAT 
.JAU ME• I 

CONSULTORÍA INMOBILIARIA FINANCIE-RA 
ARAGÓN 

COMPRA-VENTA INMUEBLES 
ALQUILERES 

HIPOTECAS - FINANCIACIÓN 1 00°/o 
PRÉSTAMOS PERSONALES 

REUNIFICACIÓN DE CRÉDITOS 

¡ VEN Y VERÁS NUESTRAS OFERTAS ! 

HIPOTECA 1 00°/o 
MAS GASTOS 

LAS 6 PRIMERAS 
CUOTAS 
TE LAS 

ADELANTAMOS 
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Se celebró la festividad 
de San Sebastián 
Todo acompañó para que el 
domingo, precisamente día 20 de 
enero, se celebrara solemnemente 
la festividad de nuestro patrono, San 
Sebastián. 
Una muy buena temperatura de 12 
grados, algo de humedad, y durante 
toda la jornada un sol primaveral, 
colaboraron para que la celebración 
fuera todo un éxito. 
Subiendo con la romería a pie como 
"manda la tradición'; nos decían estos 
romeros "de siempre" que nunca 
habían visto tanta gente subiendo 
a pie a la ermita. Es lástima que no 
supiéramos si fuimos 1.000 o incluso 
más. 
La reliquia de nuestro santo patrono 
fue portada por el vicario de la 
arciprestal de la Asunción, mosén 
Joan Enrie Reverté Simó, y que a la 
llegada de la misma al ermitorio, 
se celebraba la tradicional misa de 
romeros, que a mí realmente es la 
que más me gusta. 
Más tarde y en la celebración de la 
misa mayor de las 12 del mediodía, 

Salvador Quinzá Macip 

nuestro obispo, monseñor Javier 
Salinas Viñals, inaguraba y bendecía 
el nuevo púlpito, obra de este buen 
artista y escultor Federico Va lis Cerdá, 
y sufragado por Caixa Rurai-Caixa 
Vinaros, los cuales se preocupan 
que todos sus beneficios queden 
invertidos al pueblo, cosa que les 
agradecemos, y que yo como socio 
que soy, me honro de pertenecer a 
esta entidad. 
Por la tarde y al finalizar la misa de las 
18 horas, el párroco de la arciprestal. 
mosén Emilio Vinaixa Porcar, portaba 
la reliquia procesionalmente por 
las calles de costumbre de nuestra 
ciudad, en que una vez llegados 
a la parroquia y con los cantos de 
rigor del himno y los gozos a san 
Sebastián, después de venerar la 
reliquia, se dieron los actos por 
finalizados. 
Como vinarocense grito con todas 
mis fuerzas: Visea sant Sebastiá! 

Que él nos proteja y medie por 
todos nosotros en este año que 
comenzamos. 

Bar-Restaurante 
.. 
Confeccionamos los menús de 

acuerdo a tu presupuesto. 
YL1CD":A"'10NES - REUNIONES DE AMIGOS 

CENAS INFORMALES 
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Els vinarossencs es bolquen en 
la celebració de Sant Sebastii't. 
Vinaros va celebrar el diumenge la 
festivitat de S a nt Sebastia, el se u patró, 
amb un pelegrinatge a !'ermita de la 
Mare de Déu de la Misericordia de 
les més concorregudes en molts 
anys, perqué coincidia en diumenge 
i amb una excel·lent meteorologia. 
Fonts de la Policia Local calculaven 
en més de deu mil les persones que 
es van donar cita a !'ermita, on es 
va comptabilitzar la presencia d'uns 
tres mil turismes, no solament de 
Vinaros, sinó també de poblacions 
ve'lnes, en especial Benicarló i 
Alcanar. A més, els autobuses van 
arribar plens de gent durant quasi 
tota la jornada i a tot aixo s'afegien 
els moltíssims que van pujar a peu. 
La sortida a dos quarts de vuit del 
matí de la relíquia portada per 
mossén Joan Eric Reveurté, el Pare 
Jony, va ser multitudinaria. Així 
mateix, nombrosos vinarossencs van 
acudir a !'ermita, també a peu, pero 
pel se u compte. Moment destacat de 
la jornada va ser la inauguració de la 
trona de l'església que ha constru'lt 
!'artista Federico Valls en substitució 
de !'anterior, amb el patrocini de la 
Caixa Vinaros. El bisbe de Tortosa, 
Xavier Salinas, va ser l'encarregat de 
beneir-la. La trona és de fusta amb 
relleus artístics, com un dedicat al 
sant. La missa major també va estar 
oficiada per Salinas i va concloure 
amb la veneració de la relíquia. 
El repartiment d'arros (3.500 racions) 
també va ser multitudinari; molt 
abans de comenc;ar a repartir
lo (després de beneir-lo) ja es 
van formar !largues cues. En un 
ambient clarament preelectoral, va 

E '111 f.or,urlu ---

prodigar la presencia d'autoritats 
polítiques, destacant senadors i 
diputats autonomics i provincials 
com Juan Bautista Cardona, Juan 
José Ortiz, Mariano Castejón, Josep 
Maria Pañella, Lluís Tena i María 
Gracia Molés. Una gran cordialitat 
va regnar entre polítics de distints 
colors que fins i tot van compartir 
plat d'arros i van bromejar sobre la 
coincidencia de vestimenta entre 
un destacat integrant socialista i un 
altre no menys important popular. 
La festa va acabar entrada la tarda, 
ja de tornada a la població, quan va 
haver-hi missa i la relíquia va tornar 
a les seues estances, després de la 
tradicional processó, compassada per 
la banda de música La Alianza que va 
interpretar Patria i fe, ja cantat abans 
per la coral García Julbe en la missa 
de !'ermita. 

Moment destacat de la jornada va ser la inauguració de la trona 
de l'església que ha constru'lt l'artista Federico Va lis en substitució 
de !'anterior, amb el patrocini de la Caixa Vinarós. El bisbe de 
Tortosa, Xavier Salinas, va ser l'encarregat de beneir-la . La trona 
és de fusta amb relleus artístics, com un dedicat al sant. 





eines del 

Carnaval zoog 

mel1ssa fanñas febrer 
FOT -LI CAN VA 

¡uan1 forner pablo 
PENSAT 1 FET 

remed1os andreu bosch 
EL KARTING 

11an marza chaler 
EL PILA 

Exposició de dibuixos i 
pintura infantil al C.M.C. (Casino). 
Patrocina: Fundació Caixa 
Vinaros. 

Obertura de les portes de 
la pla~a de bous pera la Gran Gala 
de Presentació de les Reines 2008. 
Animació a carrec deis Dj's. Alfredo 
i Alexis. 

A la pla~a de bous Gran 
Presentació de les Reines 2008. 
Organitza: C.O.C. 
Patrocinen: Ajuntament de 
Vinaros, Diputació de Castelló, 
Caixa Vinaros, Brifisa i Carrefour 
00.00 hAI recintedel Carnaval, gran 
revetlla a carrec de l'orquestra 
Band i venen. 
Patrocina: Ajuntament de 
Vinaros 

Exposició de dibuixos i 
pintura infantil al C.M.C. (Casino). 
Patrocina: Fundació Caixa Vinaros. 

Concentració de les 
comparses en el recinte del 
Carnaval per a l'elaboració de les 

patr1 m 1 ñana soler 
PENVA VALENCIA 

diverses paelles. 
Patrocina: J. Garcia Distribuidora 
de Licores y Associació de Pubs 

Gran batalla de farina al 
passeig de Jau me l. 
Patrocinen: Forn Blasín, Forn 
Neus, Alfredo Cano, Francisco 
Cano, Alejandro Casado, 
Sebastián Chaler, Francisco 
Farga, Elena Guimerá, Forn Sant 
Agustí, El Xusquet i Farinera 
Coromina. 

A l'envelat del recinte 
del Carnaval, Gran festa de 
les comparses que celebren 
aniversari. A més Festa de Los 
40 principales amb l'actuació del 
concursant de Operación Triunfo 
Jesús de Manuel i els cantants 
Alberto, Gloria i el grup DDM. 
Organitza: Ajuntament de Vi na ros, 
C.O.C. i 40 Principales 
Patrocina: Cala Montero 

Visita del Carnestoltes al 
col·legi de Sant Sebastia. 

Visita del Carnestoltes al 
CEIP Núm. 5. 

Exposició de dibuixos i 

noel1a carmona bu¡ 
COMXALEM 

1rta v11 es ornga 
1 SEN SE UN DURO 



PROGRAMA D'ACTES CARNAVAL2008 
pintura infantil al C.M.C (Casino). 

Visita del Carnestoltes al col·legi de 
la Divina Providencia. 
Patrocina: Fundació Caixa Vi na ros. 

.• Festa de la Tercera Edat amb 
ball amenitzat pel duo Diamante, amb 
degustació de cócs i cava. 
En el transcurs de l'acte s'imposaran les 
bandes a les Reines de la tercera edat del 
Carnaval 2008 
Patrocina: Ajuntament de Vinaros 

Visita del Carnestoltes al col·legi de 
I'Assumpció. 

Visita del Carnestoltes al col ·legi de 
la Misericordia. 

Exposició de dibuixos i pintura 
infantil al C.M.C. (Casino). 
Patrocina: Fundació Caixa Vinaros. 

Visita del Carnestoltes al col ·legi de 
Manuel Foguet. 

Clausura de l'exposició de dibuix i 
pintura infantil al C.M.C. (Casino). 
Patrocina: Fundació Caixa Vinaros. 

Al recinte del Carnaval, fideuil 
popular. 
Patrocina: Carrefour 

A l'envelat del Carnaval, actuació 
deis gimnasos locals Gentsana, RKL de 

carmen mar1a escobar pavon 
ARRAMBLA 1 CLAVA 

analaura fagundez bawno 
TOT DI NS D'UN GOT 

System Sport, Twister i Locura. 
Patrocina: Ajuntament de Vinaros. 

Visita del Carnestoltes al col ·legi de 
la Consolació. 

Visita del Carnestoltes a la 
Residencia Llar Sant Sebastia, acompanyats 
per la xaranga Paxaranga i lliurament 
d'obsequis per part de la C. O. C. 
Patrocina: Fundació Caixa Vinaros 

Visita del Carnestoltes al col·legi 
d'Educació Especial Baix Maestrat, amb 
festa infantil, xaranga i obsequis. 
Patrocina: Fundació Caixa Vinaros. 

Batucada deis sambeiros 
pel centre de la ciutat fins al recinte del 
Carnaval. 
Patrocina: San Miguel 

Al recinte del Carnaval, elaboració 
i degustació de l'entrepa monumental. 
Patrocina: Promocions Manolo Balaguer 
S L. 
A continuació, en el recinte del Carnaval, 
Gran batalla de confeti. 
Patrocinen: Associació de Comerciants i 
Ajuntament de Vinaros. 
Al recinte, La nit deis anys 70! 

Al recinte del Carnaval, Gran festa 
de disfresses deis anys 70 amb disco móbil 

a l'envelat i actuació del Dj Alfredo. 
Organitza: C. O. C. 
Patrocina: Ajuntament de Vinaros 

Batucada deis sambeiros 
pel centre de la ciutat fins al recinte del 
Carnaval. 
Patrocina: San Miguel. 
Al recinte del Carnaval, Gran nit del 
pijama! 

A l'envelat del Carnaval, 1 Gran 
Gala Drag Queen nacional presentada per 
Deborah Ombres. 
Organitza: Localia Televisió i C.O.C. 
Patrocina: Eres casa contemporanea. 
A continuació actuació de Sandra Love 
Patrocina: Hangar 

Desfilada infantil primera 
edat, concentració a la pla-;a de 
I'Ajuntament acompanyats de la xaranga 
Paxaranga. Seguidament, desfilada fins 
al recinte del Carnaval. 
A !'arribada al recinte, Gran xocolatada 
i festa infantil. 
Patrocinen: Ajuntament de Vinaros, 
xurreria Germans Domingo 

esther airabas herrero 
CENTRO ARAGONÉS 

el1zabe>h garCia sanchez 
LOCURA 

an1a a bella benll1ure 
lOMBA 1 lOMBA 

a na mary fíbla cordero 
ELS POVALS 

andrea ro1g baila 
ELS DORMILONS 

ana bumel seoar·a 
MARXETA.87 

Hipermercats Sabeco. 
Batucada deis sambeiros 

pel centre de la ciutat fins al recinte del 
Carnaval. 
Patrocina: San Miguel. 

A l'envelat del Carnaval, gran 
actuació de l'orquestra Montecarlo amb 
el famós cantant i presentador de televisió 
Eduard Forés. 
Organitza: C. O. C. 
Patrocina: Ajuntament de Vinaros. 

Batucada deis sambeiros pel 
centre de la ciutat. 
Patrocina: San Miguel 

Primera Gran Desfilada del 
Carnaval 2008 en circuit tancat pels 
següents carrers: País Valencia, Arxipreste 
Bono, 1 r de Maig, Costa i Borras, Santa 
Magdalena, País Valencia, Arxipreste 
Bono, Socors, Jovellar, Pilar, Sant Esteve, 
Soro, Pablo Ruiz Picasso, Sant Albert, 
Sant Francesc, Febrer de la Torre, Clara 
Campoamor, Raimundo d'Aiós i Sant 
Francesc. 

Al recinte del Carnaval, gran 
revetlla a carrec de l'orquestra Liverpool. 
Organitza: C.O.C. 
Patrocina: Ajuntament de Vinaros 

~eren ~..2 :'"'rr' r:; .... e: m,_,;;~: 
SORTIM PERQUE VOLEM 
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Lacte de proclamació de les 33 reines del carnaval, molt brillant 

L'esforr; especial realitzat per a la 
celebració l'any passat del 25é 
aniversari del Carnaval de Vinaros, 
va servir per a abrir una etapa de 
la festa encara més brillant -vista 
la imposició de les bandes a les 33 
reines de les comparses-, que va 
tornar a repetir les originals idees 
introdu.fdes en el 2007. L'aposta de 
l'organització feta l'any passat per 
separar la proclamació i la imposició 
de bandes de la presentació deis 
vestits a la pla¡;a de bous es va repetir 
el divendres 18 amb un altre gran 
exit visual i popular. L'escenificació 
va seguir els patrons de la primera 
vegada: les reines van arribar al 
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lloc de celebració, individualment 
o per parelles, amb uns cotxes 
d'epoca molt elegants amb els seus 
corresponents xofers. A !'entrada deis 
Salones Paladium, les anava rebent 
vestit d'epoca un deis personatges 
més populars de la ciutat, Alfredo 
Barbera, per a conduir-les fins a 
!'interior del local a través d'una 
estora roja i una pluja de confeti. 
Després del sopar d'homenatge a les 
reines, va comenr;ar la imposició de 
bandes, condu"fda per Ramon Albiol, 
de Castelló Nord TV. 
L'alcalde Jordi Romeu; la regidora de 
Festes, Maribel Sebastia, i el president 
de la comissió organitzadora (COC), 

José Antonio Jiménez, van anar 
col ·locant les bandes a cada reina, 
que entrava al saló ballant, entre el 
clamor del públic ondejant els seus 
mocadors. A més, cada reina rebia la 
subvenció que atorga I'Ajuntament a 
cada comparsa. La primera reina que 
es va coronar va ser la de la comparsa 
debutant d'enguany, Poche and 
Friends, mentre que es va acabar amb 
les comparses més veteranes, Jalem i 
Alkatre i La Colla, després de les que 
celebren el desé i vinté aniversari. 
Entre els detalls que s'han millorat, 
cal esmentar que per primera vegada 
les bandes s'han personalitzat, amb 
el nom de la reina i la comparsa. No 

era nit per a parlaments, així que 
tant !'alcalde com el president de la 
COC van parlar poc, després de la 
imposició de les bandes. Romeu va 
fer vots perque "el Carnaval surta tan 
bé com l'any passat" i va demanar "la 
col· la boració de tothom". Ji ménez, per 
la seua banda, va demanar disculpes 
pel retard en !'arribada de les reines i 
va donar les gracies a les comparses 
i a la junta de la COC. "esperem que 
tates les comparses us ho passeu 
més bé que l'any passat'; va remarcar. 
La nit va acabar amb un ball en que 
les reines van tornar a deixar-se 
notar amb la seua extraordinaria 
animació. 



Ball de Di monis va encendre la foguera 
de Sant Artoni 

A la pla<;a de l'ajuntament l'associació cultural 
Ball de Dimonis va escenificar la captura de sant 
Antoni per part deis dimonis. A continuació, i 
envoltat d'éssers malignes, se' l van conduir a la 
foguera que es va encendre a la platja del Fortí, 
a !'altura del carrer de !'Ángel. La festa no hauria 
sigut completa sense l'acostumat repartiment 

de les típiques coquetes de Sant Antoni. 
Curiosament, enguany s'han cremat fogueres 
de Sant Antoni durant tres dies consecutius; 
així, el dimecres es va cremar la més gran, la deis 
majarais de la festa; el dijous, aquel les que no van 
cremar el dia anterior per precaució a causa del 
fort vent i, el divendres, la del Ball de Di monis. 

Concurs de redacció 
de la Caixa Vinarós 
Dimecres dia 16 es van entregar els premis del 
XVIII Concurs Escolar de Redacció que organitza 
anualment la Fundació Caixa Vinaros, dins deis 
actes de commemoració de la festivitat de Sant 
Antoni. Precisament, aquest és el tema principal 
sobre el qual versaven les redaccions presentades. 
Trenta alumnes deis instituts de la ciutat han 
participat en aquest concurs i cadascun va rebre 
una calculadora científica. 

Els guanyadors són: 

Pr,imer premi 

Berta Soler (rep 1 00 euros, es 
fa socia de Caixa Vinaros i se Ji 
paga els !libres de primer de 
batxillerat) 

Segon prerr1 
Yeray lbáñez (rep 90 euros, es 
fa socia de Caixa Vinaros i se Ji 
paga els !libres de primer de 
batxi llerat) 

Tercer premi 
Fátima Zhoura (rep 60 euros, 
es fa socia de Caixa Vinaros i se 
Ji paga els !libres de primer de 
batxillerat) 

En les properes setmanes 
publicarem les redaccions 
gua nyadores. 
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Carnaval de Vinaros i Carnaval de Tenerife 



'VinorfJJ CULTURA 
CRONIQUES VINAROSSENQUES (1) 

Lenllumenament de gas (3) 

Tres anys després d'inaugurada, la il·luminació 
del gas havia deixat d'enlluernar. Per deficiencies 
en la conducció de la distribució, !'empresa va 
substituir el gas pel petroli i, a partir d'aleshores, 
tothom es queixava de la desproporció en les 
despeses, de l'escarransida llum que feien els 
fanals, de la mala olor i la contaminació ambiental. 
Els abonats domiciliaris es van reunir al prestigiós 
café Colón (on ara hi ha una óptica a la cantonada 
Socors-Fieming) i van acordar concedir tres dies 
a la companyia per resoldre la qüestió de la poca 
lluny i el recfmec de 0,25 centims perla revisió d'un 
comptador que tenien en propietat. Es va redactar 
un paper en que els signants es comprometien a 
multar amb 25 pessetes a qui, entre ells, encengués 
la llum abans de solucionat el problema. 
Aquella mateixa nit, la corporació va ordenar el 
tancament de la fabrica per la ineficacia en el 
servei i va recomanar a !'empresa negociar amb 
la Junta d'Abonats. L'empresa es va negar a seure 
amb la Junta i a la matinada van aparéixer tots els 
vidres deis fanals trencats. Quan !'alcalde, Sebastia 
Daufí Pedrell, va ordenar a l'agutzil que donés a 
!'empresa l'ordre de tancament, aparegué Antoni 
Sendra Bonet per garantir-li la intensificació de 
l'enllumenament amb el canvi del petroli per 
acetilé de carbur calcic. 
Antoni Sendra havia nascut a Capellades i, després 

de treballar en una ferrería de Roquetes, es va 
instal·lar a Vinaros on va obrir la Foneria Sendra (al 
costat de l'actual Mercadona). Fou un deis pioners 
de la revolució tecnológica liberal: constructor 
de carros per a feines específiques, inventor 
de premses de triple efecte, peladores d'arros, 
coixinets de vidre, eixos giratoris, rodes de ferro 
pera carruatges, motes sense engranatge, molins, 
etc. Les seues patents van obtenir premis en fires 
de París, Roma, Brussel·les, Saragossa, Navarra, 
Castelló, Barcelona, etc. 
L'oferta de Antoni Sendra no va ser necessaria 
perqué I'Ajuntament va decidir rescindir el 
contracte amb !'empresa per poder actuar 
lliurement. Pedro Pandolid, pero, es presenta a la 
sala de plens per propasar abandonar novament el 
petroli i recuperar el no u gas modern que duplicava 
la intensitat. La corporació posa la condició de tres 
dies de prova i, després de comprovar l'efectivitat 
de la il·luminació, li va renovar el contracte. 
Va ser una renovació condicionada per la política 
del moment. Pandolid y Guiral era una empresa 
lligada als interessos de la plataforma política del 
Cossi controlada pels Fabra, emparats pel duc de 
Tetuan, Carlos O'Donell Abreu. Aquesta cobertura 
política donava a !'empresa total impunitat per 
continuar amb els habituals abusos en les factures, 
el servei deficitari i una il ·luminació a mig gas. 
L'abril de 1901 , amb el liberal Felip Ferrer Flos, lo 
tio Varet, a la presidencia de la corporació, s'aprova 
la proposta del gerent de la fabrica La Eléctrica 
del Cenia, Ignacio Vives Vilella, per instal·lar 
l'enllumenament electric. La companyia havia 
constru"lt una canalització d'aigua del riu Sénia, 
que arrancava de la font de Sant Pere i seguia riu 
avall fins arribar al turó del pont de Malany -que 
dona nom a la Central. Allí amplia la bassa que 
alimentava el salt artificial generador de l'energia 
eléctrica (actualment encara se'n pot veure part de 
la infraestructura). 
L'acord no podia ser més beneficiós per a 

BONOS ESPECIALES 
DESDE 40€ ... 

DESCUBRE TODAS NUESTRAS 
POSIBILIDADES .... 

jven a informarte! 
PACK40€ 
A) Circuito +Mauicura+5 ses. de solarium 
B)Circuito + spa ma11icure 
C)circuito + spa pedicure 

Clwcolaterapia 
Viuoterapia 
Cafeteriapia 
Orauge experience 
Geugibre drenan te 

Rose Bell Slim 
Te verde hipo lítico 
Decoración de unas 
Pedicura Spa 
Masaje para embarazadas 

D) limpieza+ manicura + 5 ses. solarium 

Leopoldo 
Querol, 75 

r. 964 s2 54 34 
VINAR OS 
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Depilación 
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Ramon Puig 

I'Ajuntament ja que el subministrament públic 
era gratu.lt. La concessió tenia un termini de 20 
anys i el consum es pagava per mes i per fanal: 
de cinc bugies, 1 ,50; de de u, 2,75; de 16, 4,25. Tot 
i !'expectativa, el subministrament va ser un fracas 
pels continus talls en l'alimentació i s'hagué de 
recórrer novament al gas com a subministrament 
complementari, la qual cosa va crear una nova font 
de problemes ocasionats perla competencia entre 
les dos empreses. 
Aquesta situació es va manten ir fins a les acaballes 
de 1905. A principis de 1906 es va reunir una 
comissió d'usuaris amb I'Ajuntament i !'empresa 
eléctrica, en que s'acorda instal·lar una centraleta a 
Vi na ros, dotada d'una caldera de vapor o gas pobre 
por poder subministrar electricitat quan fallés 
la companyia. Finalment, el setembre de 1907, 
!'empresa va instal·lar un transformador als afores 
de la ciutat amb un encarregat de manteniment. 
L'exmilitar Elies Ferras Catala va representar la 
companyia durant quinze anys durant els quals 
va millorar el potencial amb la col·locació, el 
1911, d'un motor de 120 cava lis. Aquesta mi llora 
va sentenciar la competencia del gas, i la fabrica 
hagué de tancar definitivament. 

dlr~ct'i<it>: 

l'br~o. ~af'J<>lf<> 



CULTURA 

Titulada en disseny d'estampats 
a I'Escola Massana de Barcelona. 
Durant els quatre anys d'estudi de 
l'especialitat vaig participar en els 
següents concursos: 
1995 - FUNDACIO MIRO: Objectes 
per a la tenda de la Fundació: 
menció especial per l'estampat 
d'una catifa inspirada en una obra 
de Miró. 
1995- METGES SENSE FRONTERES: 
Samarretes o peces de vestir. 
Tercer premi ex aequo pel disseny 
d'un dibuix posicional per a una 
samarreta inspirada en pintures 
rupestres. 
1995 - MOSTRA TÉXTIL 1994 1 
1995: Col·laboració amb l'lnstitut 
Espanyol de la Moda amb temes de 
"tres dimensions" en teles pintad es 
a miL 
1996- M U SEU NACIONAL D'ART DE 
CATALUNYA: Objectes pera la ten da 
del museu. Em van seleccionar uns 
mitjons pintatsa l'estil de borseguins 
i uns imants peral frigorífic inspirats 
en les pintures romaniques. 
1996 - SCHOOL OF ART ANO 
TEGNOLOGY. (TAUTON 
ANGLATERRA). Estada a l'escola 
experimentant 
i practicant 
serigrafia. 

amb textures 
tecniques de 

EXPOSICIO DE 

SALI GARCIA 
DE ARAOZ 
A L'AUDITORI MUNICIPAL 

Del 23 de gener 
al 1 O de febrer 

De dimarts a diumenge de 
18 a 21 hores 

Organitza: Regidoria de Cultura 

Imprimimos 

Cartel ería 
Folletos publicitarios 

Flyers 
Papelería de oficina 

Cartas, 1 º y 2ª hoja de carta 
Sobres 
Tarjetas 
Carpetas 

Facturas y albaranes 
Publicidad de puntos de venta 

Loterías, Tickets 
Revistas, Libros ... 
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caste 
Impresores 

»Servicio de impresión de plotter sin límite 

» Especialistas en impresión de revistas 

» Impresión Offset de calidad 

Dr. Fleming no 6- 12500 Vinares 
Tel. 964 45 00 85 Fax. 964 45 20 12 
e-mail: webmaster@editorialantinea.com 
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La nostra exalumna Berta Soler Febrer, que era integrant del consell de 
redacció de Xerinola, va guanyar el primer premi del concurs de redacció 
convocat per Caixa Vinaros per Sant Antoni. Estudia 2n d 'ESO a I'IES 
Vilaplana. Enhorabona! 
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El Ayuntamiento de 

Vinarós ha instalado 
papeleras selectivas de 

-=~=---=:.:::::::.::=::_-=====------~ recogida de desperdicios 

La Caja de Ahorros del 
Mediterráneo (CAM) ofrece en 
nuestro colegio, dentro de la 
campaña escolar Recicla /'EscoJa, 
una oferta formativa englobada 
en el ecosistema urbano. La oferta 
de la CAM la hemos completado 

en nuestro patio. 

con otras actividades como un 
concurso de dibujo para elegir 
a la mascota de Recicla /'EscoJa. 

Mireu a la nostra web www. 
assumpcio.es l'edició digital de la 

nostra revista, Xerinola. 

Entrevista 

¿Desde cuándo es presidente de 
la C.O.C.? 
Desde hace un año y medio, 
aproximadamente. 
¿Por qué quiso presentarte a este 
cargo? 
Lo hicimos un grupo de amigos. 
Nosotros nos juntamos un día y 
montamos una comparsa. Entonces 
nos pusimos en· marcha y empezamos 
a llevar un poco lo que es el carnaval. 
Luego, empezamos a llevar lo que se 
conoce como la comisión nueva del 
carnaval, con gente nueva y algunos 
veteranos para que fuera un poco 
distinto de los años anteriores. 
¿Cuánto tiempo puede estar 
como presidente7 
Puedo estar hasta cuatro años y ya 
luego no sé si querré más. 
¿Ahora, te volverías a presentar? 
Me lo pones difícil. Sí, supongo 
que sí, pero me lo tomaría con más 
tranguilidad. 
¿Que actividades realiza la 
C.0.C.7 
Dentro de la comisión somos 2S 
personas y cada una está destinada 
a un trabajo diferente: unos están 
dedicados a las reinas, otros a la 
contabilidad, unos se dedican a 
montar las barras y a hacer las 
banderas ... y entre todos hacemos lo 
que son los actos del Carnaval que se 
tienen que organizar cada año. Cada 
día preparamos un poco de cada acto 

al presidente de la C.O.C., J. Antonio Jiménez 
Hem os hec ho u na entrevis t a a José Antonio Jim énez, e l pres idente de la C.O C., 
co noc ido como Cur ro . Aqu í tenéis e l res ultad o d e la entrevista : 

para que cuando llegue el Carnaval 
esté todo listo. 
¿Qué papel realizas tú dentro de 
la comisión? 
Yo soy uno más dentro de la junta. 
Lo único que cuando montamos 
la comisión, me pusieron a mí de 
presidente porque yo fui quien 
llevó la idea. Entonces mi papel es 
un poco coordinar la faena y lo que 
me explican los grupos de trabajos, 
explicarlo a la prensa. 
¿Habéis introducido cambios 
respecto a las anteriores 
comisiones? 
Sí, yo pienso que sí. Se ha 
modernizado mucho. Por ejemplo: 
la página web es una cosa que no 
funcionaba y ahora está funcionando 
muy bien. Otra cosa en la que estamos 
trabajando mucho es en el libro, el 
libro de Carnaval antes salía 4 ó S días 
antes de empezar el Carnaval, y ahora 
un mes y medio antes ya lo puedes 
tener en casa . Por eso se dice Savia 

nueva, cosas nuevas. 
¿Qué actos extraordinarios 
realizasteis el año pasado 
en conmemoración del 25 ° 
aniversario? 
Pues, por primera vez, lo que era 
la presentación de los estandartes 
y la llegada de Carnestoltes fue 
extraordinario y no sé si en años 
anteriores se había hecho así, gustó 
mucho. La presentación de las reinas 

fue totalmente un espectáculo que no 
se ha hecho nunca. Este año os invito 
a todos a que vengáis a verla porque 
también será muy nueva. También 
se hicieron conciertos, como los 40 
Principales, King África, se hizo un 
pastel para más de 1 .000 personas y se 
hicieron muchas cosas, que la verdad, 
estuvo muy bien. 

¿Hay alguna novedad para este 

año? 
Sí, para este año hay una novedad aún 
más importante. No sé si sabéis que en 
Las Palmas se hace una gala de Drag 
Queen que es a nivel nacional. Pues 
este año hemos llegado a un acuerdo 
el Carnaval de Vinaros con Las Palmas 
y nosotros vamos a crear una gala de 
Drag Queen aquí en España, en lo que 
es la península, donde el que gane 
aquí, se irá a participar en Las Palmas. 
¿Es complicada la organización 
del Carnaval? 
-Sí, muy complicada. 
¿Requiere mucho tiempo7 
-Sí, más de lo que me pensaba. 
¿Cuántas personas colaboran en 
su preparación7 
En la junta, como ya he dicho antes, 
somos 25 personas y también hay 
gente detrás que nos ayuda, son más o 
menos 1 O personas. También colabora 
gente de las comparsas, porque se 
tiene que organizar un Carnaval con 
5.000 personas, aproximadamente. 

¿Hay prevista la creación de 
nuevas comparsas para este año7 
Este año se ha creado una, y si todo va 
bien, está prevista la creación de otra 
comparsa para el año que viene. 
¿Cómo valoras el período en que 
l levas presidiendo la Comisión7 
La verdad es que bien, bueno, 
únicamente es más de lo que me 
pensaba porque hay que trabajar 
mucho y los objetivos se están 
cumpliendo. 
¿Cómo ves el futuro del Carnaval 
de Vinarós? 
Pues pienso que nosotros hemos 
subido un escalón más del que 
estábamos. Seguramente, las personas 
que entren después de nosotros, es 
decir, la junta que entre después, 
posiblemente, dejará el listón muy alto 
si sigue con este nivel. 
¿Qué les dirías a la gente que no 
participa en el Camaval7 
Pues que vengan, que vean lo que 
es el Carnaval y que se animen. Que 
sepan lo que es desfilar, porque 
yo conozco a mucha gente que no 
salían, una vez lo probaron, y ahora 
no pueden dejar un año sin salir a 
desfilar. Entrar a una comparsa es lo 
importante para disfrutar del Carnaval. 
En lo que la organización del Carnaval 
quiere trabajar es que la gente que 
no es de ninguna comparsa, también 
pueda disfrutar, lo cual es difícil. 
Carla Soler i Anna lbáñez 

1 rr P' ''.E'S 
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BASQUET. ClubViaonettiVinaros Clmu~ 

El Viaonetti Vinarós se impone a La Bella 
Easo Casa blanca y sigue tercero en la tabla 

FICHA TÉCNICA 

VIAONETTI VI NA ROS LA BELLA EASO 

78 VIAONETTI VINARQS (26+ 17+ 16+23): Laura Gil (8). 
Radostina Dimitrova (7). Lidia Mirchandani (2S), Noelia 
Otero (S), Nuria Ramiro, cinco inicial; María Tzankova (13), 
Emily Heikes (16). Laura Sagredo, y Paola Prieto. 

El Viaonetti Vinaros, tras un 
gran partido y ante un rival 
muy competitivo, La Bella 
Easo Casablanca de Zaragoza, 
lograba el sábado por la noche 
ganar por 78-69 y seguir en la 
tercera posición de la tabla. 
Fue un partido muy disputado, 
donde las locales siempre 
mandaron en el marcador, con 
un rival que no dejó de luchar 
hasta que sonó la bocina. 
En la primera parte, el equipo que 
entrena Ray Santana se mostró 
muy seguro en defensa, sobre 
todo en el segundo periodo, 
lo que les permitió ir tomando 
ventaja en el marcador. Aun así, 
les costó bastante, dado que 
en los primeros diez minutos 
las de Zaragoza se mostraron 
superiores en el rebote, teniendo 
casi siempre una segunda 
oportunidad en ataque, y pese 

2S rebotes, 8 ofensivos; S tapones; S asistencias; y 7 
recuperaciones. 
69 LA BELLA EASCO CASABLANCA (16+12+21+20): 
Marta García (7), María José Bolonio (S), Silvia Pérez (17). 
Genai Walker (2S}, cinco inicial; Letiai Najera (4), Patricia 
Riveres (4), María José Castán (2) y Jinga Gooschalk (S). 
33 rebotes, 1 O ofensivos; 3 asistencias; y 7 
recuperaciones. 
ÁRBITROS: Blanco Castelló y Sancecilio Cejuela, de 
Valencia. Señalaron 2S personales a las locales y 19 a las 
visitantes. 

a ello las jugadoras locales 
acabaron el primer cuarto 
merced a mejor acierto en los 
lanzamientos a canasta, con 
triples muy oportunos. En el 
segundo cuarto la defensa 
local mejoró, sobre todo en el 
rebote, lo que le permitió salir 
con velocidad al contragolpe 
y les hizo irse al descanso con 
una ventaja de once puntos. La 
presión en defensa hizo que las 
jugadoras aragonesas tuviesen 
muchos problemas a la hora de 
anotar. 
Al inicio de la segunda parte, 
el equipo visitante apretó 
en defensa y logró rebajar el 
marcador hasta un preocupante 
45-41, lo que obligó a 
entrenador Ray Santana a pedir 
un tiempo muerto para dar 
nuevas instrucciones y cortar el 
ritmo de las jugadoras visitantes, 

Vicent FerruNmarós 

que dio sus resultados al marcar 
un parcial de 6-0, pero las 
aragonesas volvieron a apretar, 
recuperaron un par de balones y 
acabaron el tercer cuarto a sólo 
seis puntos de las vinarocenses. 
El último cuarto fue de verdadero 
infarto, pues el partido se igualó 
en el marcador, aunque siempre 
con ventaja local. Se sucedieron 
las personales por parte del 
Casablanca en un intento de ver 

si las jugadoras locales fallaban 
y recuperar así el balón, pero las 
locales estuvieron tranquilas, 
no se dejaron intimidar, se 
mostraron muy acertadas 
desde la línea de tiros libres; 
sólo fallaron uno en todo el 
encuentro; y lograron mantener 
la ventaja y con ello una nueva 
victoria que las coloca terceras 
en solitario tras la derrota del 
Femení Sant Adria. 
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Gaspar Redó, cap d'esports 

M q semana 
par d 1 d porte local 

Una semana más el deporte local tiene 
que felicitarse de nuevo por los magníficos 
resultados obtenidos en todos su frentes 
por los correspondientes equipos que 

están compitiendo en las diferentes ligas 
y modalidades. 
Empezaremos con el fútbol ya que el éxito 
fue por partida doble puesto que el Vi na ros 
CF en un portentosos partido goleó a un 
incómodo CF Oropesa endosándole 5 
golazos. Para no ser menos, el conjunto 
juvenil en un alarde de facultades borró 
literalmente hablado del terreno de jugo 
al Peñíscola marcándole nada menos que 
seis tantos. 
Por lo que respecta al fútbol sala vuelve a 
destacar esta semana el equipo femenino 
absoluto FS Vinaros-Cala Montero que 
en su desplazamiento a la cancha del FS 
Salsadella logró otra clara victoria con lo 
que continua su magnífica racha que le 
consolida como el mejor equipo de la liga 
provincial. 
En balonmano el CB Vinaros-costa Vinaros 
volvió a dar la campanada venciendo en un 

gran encuentro disputado en el pabellón 
polideportivo municipal al CB Marní que 
cayó fulminado por un contundente y 
rotundo 29-13 por lo que mantiene intactas 

sus aspiraciones de quedar campeón de la 
primera división autonómica. 
En baloncesto el CB Vinaros-Viaonetti 

suma y sigue en su extraordinaria racha 
de triunfos confirmando su escalada a 
los puestos de cabeza de la liga nacional 
femenina LF-2, pues su impresionante 

victoria conseguida el pasado fin de 
semana a costa del CB Casablanca por 
un claro 78-69 ha hecho que el conjunto 
que prepara este "mago" del baloncesto 

llamado Raúl Santana se haya encaramado 
nada más y nada menos que a la tercer 
aposición con grandes posibilidades de 
luchar por el título. 
Por último y dentro del plano individual 
hay que resaltar la extraordinaria carrera 
realizada por nuestro ciclista local Ignacio 
Fandos Aragüete en el campeonato 
mundial de ciclocross celebrado en al 
ciudad de Mol (Bélgica) donde después de 

ir rodando casi media carrera en segunda 
posición acabó entrando en la meta en un 
digno 9° puesto en la categoría master 50. 
Desde la columna deportiva del Dia riet 

aprovechamos para fe licitar a todos estos 
extraordinario y abnegados atletas que día 
a día hacen más grande el dpeorte local. 
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ATLETISME. C.E.Vinaros-Aigües de Vinaros 

El Club Esportiu Vi na ros, en primera 
línea del atletismo autonómico 

Siete atletas vinarocenses se 
desplazaron el pasado domingo 

""""""""'"""
01 hasta la Villa de Alaquás para 

participar en el Campeonato Autonómico 
de marcha en ruta . En esta prueba nuestras 
marchadoras, además de subirse al podio y 
alzarse con cinco trofeos en diferentes categorías, 
consiguieron las marcas mínimas para participar 
en el campeonato de España de marcha en ruta 
que se celebrará el próximo 17 de febrero en la 
ciudad cántabra de Castro Urdía les. 
En categoría alevín, Laura Estevan, campeona 
autonómica, se impuso al resto de sus rivales 
y recorrió los 2 km en un tiempo de 13'26'; En 
esta prueba debutó Elka Sanz y lo hizo muy bien 
clasificándose en cuarta pos1c1on. Esta jovencita 
despunta muy buenas maneras en diferentes 
modalidades atléticas. 
En categoría cadete, las tres representantes del 
Club EsportiuVinarós-Aigües deVinarós recorrieron 
5 km. Sofía Limón se proclamó brillantemente 
campeona autonómica en esta modalidad. Ésta 
ha sido su primera competición en esta distancia 
y lo hizo con una gran marca, 28'26'; ganándose 
su puesto para formar parte de la Selección de 
la Comunidad Valenciana para representar a la 
Federación en el campeonato de España. También 
participaron en esta prueba Mar Estevan que lo 

NATACIÓ. Club Natació Vi na ros- Cala Montero 

hizo en 29'49'; subiéndose al podio en tercera 
posición y con muchas probabilidades de ser una 
de las cuatro componentes de la selección cadete. 
Y Rebeca Carrasco, que con un tiempo de 30'31 '; 
quedó en una muy meritoria quinta posición. 
En categoría promesa, dos jóvenes y al mismo 
tiempo veteranas de las competiciones de marcha 
se estrenaban también en su primera competición 
en la distancia de 20 km, amigas y compañeras de 
entramientos se iniciaron en la marcha en el Club 
EsportiuVinarós desde las categorías de promoción 
y con su espíritu de sacrificio y su constancia han 
ido subiendo peldaños y progresando en esta dura 
modalidad atlética que es la marcha, siempre bajo 
la atenta mirada y el buen hacer de su entrenador, 
Juan Manuel Ca macho. Se la jugaban, necesitaban 
acabar con un tiempo inferior a 1 hora 58 minutos 
para poder participar en el Campeonato de España 
en febrero y llevar el nombre de su ciudad unas 
vez más a cualquier parte de España. Andrea Cabré 
del Club Esportiu Vinarós-Aigües de Vinarós tardó 
1 h 57' y se alzó con el título de subcampeona 
autonómica, y Alba Sánchez, del Medilast Lleida 
U.A., actual campeona de España Junior, lo hizo 
en 1 h 46; proclamándose campeona autonómica. 
Enhorabuena a todas ellas, que en un día tan 
especial para cualquier vi na rocen se eligieron estar 
en el campeonato autonómico de marcha en ruta. 

El Club Natació Vi na ros celebra Sant SebastL3 a Castelló 
Les categories més menudes participen en la tercera jornada 
de la lliga promeses 2007-2008 
En plenes festes del patró de Vinaros, es disputava a la Piscina Provin cial de Caste lló la 
te rcera jornada de la Lliga Promeses 2007-2008, pera les categories benjamina i alevin a. 

El dissabte 19 de gener, van nadar els 
benjamins. 
Es va competir en les disciplines de 50 i 100 m 
brac;a i en la prova de relleus 4 x 50 m papallona. 
Un total de 15 nadadors i nadadores ens van 
representar. 
Respecte als relleus, en la categoría masculina 
l'equip format per Jesús Sancho, Joan Ferrer, 
David Miranda i Héctor Segura aconseguien 
la segona plac;a, mentre que Eric Folch, Xavi 
Bordes, Dany Brites i David León obtenien la 
tercera posició. Perla se u a banda, l'equip femení 
integrat per Laia Casanova, Laia Albiol, Maria 
Galan i Maria Compte, assolien el sisé lloc. 
En la prova de 1 00 m brac;a, destaca la primera 
posició de Dany Brites, seguit en 2a posició per Eric 
Folch, 8é Héctor Segura, 1 Oé David Miranda, 13é 
Jesús Sancho i 17é Marc Casanova. En categoría 
femenina, Laia Casanova obtenía la 2a posició. 
En els 50 m brac;a, Joan Ferrer ocupava la 4a 
posició, Xavi Bordes la ?a i David León la 9a. 
Respecte a les xiques, destaca la 3a posició de 
Maria Compte, 4a Laia Albiol, 17a Maria Galan, 
21a Eva Miranda i 24a Angels Guinot. 

El diumenge 20 de gener, va ser el torn 

deis alevins. 
Per ser la festa de Sant Sebastia, tan sois 4 
nadadors i 4 nadadores ens van representar, 
i ho van fer en les proves de 1 00 m brac;a, 
200 m papal lona i amb els relleus 4 x 100 m 
papallona. 
En quant a la prova de relleus, els xics assolien 
el tercer lloc. L'equip el formaven Joan Compte, 
Raül Segura, Joel Segura i Toni Bordes. Mentre 
que en categoría femenina, Anna lbáñez, Mi reía 
Queralt, Aroa Guadix i Ana Lleixa aconseguien 
la quarta posició. 
Pel que fa a les proves individuals aquests van 
ser els resultats: 
En 200 m papallona, 5a posició per a Anna 
lbáñez i 9a pera Ana Lleixa 
En 100 m brac;a, primera posició per a Toni 
Bordes, 4t Joel Segura i Sé Joan Compte. Deis 
nascuts en 1995, Raül Segura obtenía la 16a 
posició. Respecte a les xiques, Anna lbáñez 
la 9a i Ana Lleixa la 14a. De les nascudes en 
1997, va quedar tercera Aroa Guadix i 9a 
Mireia Queralt. 



ViluU'OJ 
TENIS. Club de Tenis Vinarós 

Torneo de tenis Cat-Val 
En Benicarló se sigue disputando la primera 
fase del torneo CAT-VAL con resultados 
diversos, en una semana atípica debido a las 
festividades de San Sebastián y San Antonio, 
lo cual hizo que muchos de los partidos fueran 
aplazados. De los jugados, destacar los triunfos 
de Juan Wendt, Rocío y Joel, que sigue en una 
muy buena progresión, y derrotas un tanto 
inesperadas de Carlos Calduch en benjamines 
ante un adversario inferior, así como de Diana 

CTV 

Erales ante una adversaria más curtida. Todo 
ello viene a indicar que todo el mundo pelea 
y hay que dar lo mejor de uno mismo para 
llevarse los partidos ya que nadie regala 
nada. Por otro lado, es interesante destacar 
la gran labor realizada en este torneo que 
poco a poco se va integrando en los clásicos 
interprovinciales siendo de gran valor para la 
preparación de los chicos y chicas de cara a 
los grandes torneos de verano. 

Próxima jornada decisiva en la liga de pádel 
Se disputó una jornada más de la liga de 
pádel con pocos cambios en la clasificación, 
salvo el ascenso al tercer puesto de la pareja 
Zalama-J. Zapata, que sigue aumentando sus 
prestaciones conforme se van entendiendo 
más. Por lo demás, resultados normales 
que han sido los siguientes, a la espera 
de esta próxima y decisiva jornada con 

FU BOL A ERIC,. lronmans 

partidos que definirán los puestos de cabeza 
definitivamente. 

A. CLAVELL-S. LLETI 1 J. ARNAU-J. ARNAU 7/5 
-6/2 
P. QUIXAL-M. QUIXAL 1 RODIEL-STEFAN 
1/6-2/6 
MORMENEO-MOLINER 1 A. CLAVELL-S. LLETI 
6/4-6/1 
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Toni Sánchez y Paco Calderón en un lance del juego de pádel 

t 
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Da ni Mormeneo combina tenis y pádel con un gran rendimiento, 
aquí con More Quixal 

Sebastián Brau, en una de sus habituales visitas a nuestra ciudad. 
No falta la partida de tenis en esta ocasión con Ángel Verge, 

presidente del Club de Tenis Vinarós 

Los lronmans preparan su 
encuentro frente a los lmperials SE PRECISA ADMINISTRATIVA/O 

Después del primer partido de liga, 
los lronmans continúan con sus 
entrenamientos para preparar el próximo 
encuentro que se disputará contra los 
lmperials de Reus mañana domingo 
27 a las 15.00 en Reus. El encuentro se 
prevé muy duro, ya que los lmperials de 
Reus son los actuales campeones de la 
LNFA2, aunque los lronmans entrarán en 
el encuentro con la victoria en la mente 
y darán el 120% hasta que finalice el 
encuentro. Desde el club lronmans, se 
quiere agradecer la gran asistencia de 
público que hubo en el encuentro del 
pasado sábado 12 contra los Hurricanes 
de Zaragoza. En el próximo encuentro 
se dispondrá de un speaker para que 
retransmita por megafonía el partido, 
de este modo el seguimiento del partido 
por parte del público será mas preciso. 
Si quieres animar a tu equipo de fútbol 
americano, llama al 625496350 (César) o 
entra en www.clubironmans.es ya que se 
va a realizar un autobús para el equipo y 
los aficionados. 

Para empresa de mármoles en Vinaros. 
Se ofrece contrato temporal con opción a fijo. 

651 81 44 48 1 651 8317 68 
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BASQUET. Club BasquetVinaros ~t!m 

Resultados de los equipos de base del CB Vi na ros 

Este domingo, 27 de enero, el 

pabellón municipal de Vinaros 
acogerá el partido cumbre de la 
temporada entre los dos invictos 

de la categoría, el C.B. Vinaros y el 

Obradis llíria. Será un encuentro 

decisivo para establecer el cabeza 
de grupo, ¡no te lo puedes perder! 

Una jornada más, de nuevo 
el equipo junior femenino 
acumula una nueva victoria . El 
partido decisivo lo jugarán este 
próximo fin de semana, ante el 
otro "invicto" de la categoría, el 
Obradis Llíria. Por su parte, tanto 
el junior masculino como los dos 
cadete no pudieron ganar sus 
respectivos encuentros. 

Cadete masculino NP1 

El C.B. Vinaros recibía este sábado 
a las 12 horas en el pabellón 
municipal al ATC Colores Cerámicos 

HAN BOL. Club Balonmano Vi na ros 

de Onda. 56-86 fue el resultado 
final, que si bien no les llevó a la 
victoria, sí apunta una mejora del 
conjunto vinarocense. Éste ha sido 
el mejor partido disputado hasta 
el momento, ya que consiguieron 
superar su renta anotadora. 
El próximo encuentro para el cadete 
será el que jugará en casa, este 
sábado 26 a las 12 horas ante el 
Ruralcaixa Castellón CBC. 

Cadete femenino NP1 

En la novena jornada, el equipo 
cadete femenino se desplazó el 

Golea_da y gran defensa 

3 
C.B. COSTA VINARÜS MAR NI 

Toni y Carlos (porteros), Pedro (5), Cepeda! (4), Rubén 
(3), Marc (4), Rafael (1 ), Sean (8), Jesús, Alexey (1), Sasa 
(1), Joan (1), Serrano (1 ), Gabriel 

Un buen partido el disputado por 
el Costa Vinaros ante un equipo 
flojo y que se encontró con un muro 
defensivo que no supo romper en 
ningún momento. 
Después de la abultada derrota en 
Alcasser, los chicos de lván salieron a 
la pista con mentalidad ganadora. Y 
sobre todo volvieron a ser un equipo, 
y el fruto del trabajo bien hecho se 
reflejó en el electrónico, ya que nos 
fuimos al descanso con un claro y 
casi definitivo 12 - 4. 

En el segundo tiempo, lo mismo de 
lo mismo. Nada de relajación y una 
excelente defensa hicieron que poco 
a poco nos fuéramos en el resultado, 
llegando casi a una diferencia de 
escándalo ante un equipo que en su 
casa nos empató el partido. 
En el descanso, el partido estaba 
prácticamente decidido. Gracias al 
buen criterio del entrenador, jugaron 
todos y lo dieron todo. 
Excelente partido de Marc Martorell 
que marcó 4 goles, y con 2 asistencias 

sábado 19 a la pista del Nou Básquet 
Femení. Perdieron las más pequeñas 
con un marcador de 65-45. 
Este fin de semana, el cadete 
femenino tendrá que tomar fuerzas, 
porque al partido de la décima 
jornada ante el Vila-real BC (el 
domingo 27 a las 1 O horas), se une 
el aplazado de la octava jornada, 
que jugarán ante el CBF Morella el 
viernes 25. 

Junior masculino primera zonal 

En la doceava jornada, el equipo 
vinarocense recibía en casa al 

de libro. Gabriel Albiol se empleo 
a fondo y no desperdició ni uno de 
los minutos que tuvo. Jesús fue un 
"guerrero" en defensa. Y Serrano, 
como siempre, aprovechó lo que le 
llegó. 
Hemos destacado a los jóvenes por 
su entrega y ganas, aunque todos 
los jugadores del equipo estuvieron 
a un buen nivel. Se jugó con garra, y 
esto al público que entiende le gusta, 
aunque se pierda. 
En resumen, un muy buen partido. Y 

C.B. Puerto Sagunto. El partido 
disputado el sábado, se saldó 
con un marcador favorable a los 
visitantes por 36-84. Y esta semana, 
el junior masculino del C.B. Vinares 
descansa. 

Junior femenino preferente 

El partido correspondiente a 
la jornada 12, desplazó a las 
vinarocenses a la pista del Enpal 
Segorbe, el pasado domingo 20 de 
enero, una cancha que no opuso 
mucha resistencia a las jóvenes 
jugadoras del CB Vinaros (17-58). 

esperamos que en Castelló mañana 
domingo 27 de enero a las 12.00 
horas, juguemos también en el 
aspecto defensivo y nos llevemos 
los dos puntos, ya que para el Costa 
Vinaros cada partido es una final. Te 
esperamos. 
En la página web del club hemos 
colgado fotos inéditas, no dudes en 
visitarla . 
Ahora también puedes visitarnos 
en nuestra página web 

http: cbmvinaros.com 
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PATINATGE. Club Patinatge Artístic Vi na ros 

El Club Patinaje Artístico 
Vi na ros se trasladó a Alberic 

El pasado sábado 19 de enero el Club 
Patinaje Artístico Vi na ros se trasladó 
a Alberic (Valencia) para participar 
en ell Trofeo Territorial By Territorial 
A de este año 2008. 
Alberic se convirtió en el centro 
de atención de patinaje artístico 
de toda la Comunidad Valenciana, 
de hecho las mejores patinadoras 
y patinadores se concentraron allí 
para participar en la primera edición 
de este año del patinaje artístico y 
danza. 
Del Club Patinaje Artístico Vinaros, 
competían cinco patinadoras, que 
obtuvieron los primeros puestos. 

Territorial B 
Categoría alevín 1 a clasificada: 
Patricia Gomis Mi ralles 
Territorial A 
Categoría alevín 2a clasificada: Irene 

CP.V 

Tomás Rodríguez 
Categoría cadete 1 a clasificada: 
Almudena Gómez Beltrán 
2a clasificada: Maria Gomis Miralles 
Categoría junior 3a clasificada: Silvia 
Miralles Besalduch 

Dentro del Territorial B participaron 
patinadoras y patinadores de todas 
las categorías, un total de 15, y de 
todas ellas la única patinadora que 
paso a categoría territorial absoluta 
fue Patricia Gomis Miralles, del 
Club Patinaje Artístico Vinaros. 
Desde estas líneas queremos dar 
la enhorabuena a Patricia Gomis 
por el pase a categoría absoluta 
y a todo el Club de Patinaje para 
que sigan trabajando y que nos 
conozcan en toda la Comunidad 
como uno de los mejores clubes 
de patinaje. 

El Conse ll Municipal d'Esports informa: 
Comenc;:a a preparar-te!!! 

Ja tenim data pera la 
arató popular 2008 

13 d' abril 

E~{j~/Jaladade 1972aiapUh 
$ruda Rda, V~. :hali, de duda a 

~: 1rwuU /Jalada, Juan VJ~, 
jrwie4 !Jalada, frYJd¿ VJ~, jo-W t/)rni, 

Juan VJJJa, E~ R0-1-o- i Juan $Cñ0-. 
!Jah, de duda a~: Ramo.n 1/JeLL, 
l~ $rM1, fo-Wi!uU ee'We'l-a, M«¡ud 
M~, Benfwún VJcnt, M~ 
J~, llr¡udin a~ '!:aMa" 
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Mientras el público degustaba la tradicional 
torra de carne, los jugadores nos obsequiaron 
con otra torra, pero esta vez de goles. Se 
preveía la goleada, pero para ello tenía 
que llegar el primero. Era un partido fácil, 
demasiado incluso, y a veces estos invites 
terminan atragantándose. Dos goles en torno 
al primer cuarto de hora dejaban la torra en su 
punto de sa l. Bastante hizo el Orpesa con no 
llevarse una goleada aún mayor. Ocasiones las 
hubo para dar y vender, pero cuando no era el 
portero, eran los delanteros y sino la madera, 
el colegiado o sus asistentes. No es que fuese 
un partidazo, en algunas fases parecía más 
un partidillo de entrenamiento semanal que 
no uno de competición. El Orpesa que nos 
visitó no es el que debería de haber sido en 
circunstancias normales, el actual deberá 
mejorar mucho y adaptarse a la categoría 
pues ha pasado de ser candidato a la lucha por 
entrar en promoción a candidato al descenso. 
De tener un equipo con ca lidad y competitivo 
a tener que aliniar a los chavales del filial de 
Segunda Regional. Los locales sin llegar al 
máximo de revoluciones tuvieron bastante 
para golear y hacer probaturas, así como ver 
el debut de las dos nuevas incorporaciones. 
Se fallaron demasiadas ocasiones y se encajó 
un gol que no venía a cuento y que si se 
hubiese tratado de otro rival quizás ahora lo 
lamentaríamos o quizás no, ya que se supone 
que si hubiese sido otro rival la relajación no 
hubiera tenido lugar. 
Esta semana el partido ya se ha jugado, en 
concreto ayer. El Vilafamés accedió a la petición 
del club y dio el visto bueno al adelanto del 
partido. Otro cantar ya es el próximo frente 
al Saguntino, se jugará el domingo por la 
mañana. 
En cuanto al debut de Alejandro y Potrimba, 
pocas valoraciones, habrá que verlos más 
aunque el lateral esloveno dio destellos de su 
calidad mientras que el castellonense tuvo una 
oportunidad. Hay que darles tiempo. 
Por su parte, esta tarde el juvenil volverá a 
poner el liderato en JUego Nos visita el Onda, 
tercer clasificado a só lo un punto. En la ida 
se perdió por 3 - 1, siendo la única derrota 
del juvenil langostinero. La semana anterior 
no hubo problemas para mantener dicho 
liderato, más problemas hubo para mantener 
la integridad física ante la permisibilidad del 
colegiado ante el juego del rival, que era la 
única forma de hacer daño a los albiazules. Por 
suerte, estos fueron a lo suyo que no cayeron 
en la trampa de entrar de lleno en su juego. El 
6- O fina l, resultado con el que ya terminó el 
primer tiempo lo dice todo. 
Volviendo a la preferente y a lo que fue la 
jornada, destaca la segunda derrota del 
Saguntino en el partido de máxima rivalidad 
ante el Acero. En otro derbi el Sant Jordi vencía 
al Traiguera y el Benicarló arrancó un empate 
en el nuevo terreno de juego de la Vall. Esta 
jornada nos depara un Nules - Acero en la 
parte alta, sin perder de vista el resto por su 
interés como son el Orpesa - Vall d'Uixó, 
Benicarló - Alcora, Almassora - Sant Jordi o 
Traiguera - Almenara o Borriana - Benlloch. 
El Benicassim y Saguntino sobre el papel 
lo tienen más fáci l al recibir al Estivel la y San 
Pedro, respectivamente. 
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FÚTBOL. Categoría Regional Preferente 

Espinosa señala a Masip, que marca su primer gol de la temporada. El nuevo 
fichaje, Alejandro Torán, y Cristian también acuden a felicitarle. 

Reencuentro con el gol 
Tras va ri os pa rtidos sin marca r, los g lad iadores le metieron cinco goles a un débil riva l 

Gran seguim iento del maratón de fútbol por San Sebastián desde primera hora de la 
tarde hasta el final de la goleada 

Debut de los dos fichaj es, Alejand ro y Potri mba Vinares CF: Casanova, Moti, Narcis 
(Potrimba, 46 '), Masip, JJ (Valentin, 
70 '), Peiro, Cristian, Ernesto (Marcos, 
46 '), Cristopher (Alejandro, 46'), Agus y 
Espinosa. 

Goles: 
1 - O, m. 14 Espinosa 
2 - O, m. 1 9 Narcis 
3 - O, m.47 JJ 
4 - O, m .52 Espinosa 
4 - 1, m.58 Seto 
S- 1, m .69 Masip 

VI NA ROS C.F. OROPESA C.F. 

Oropesa CF: Ramón, Yeray, Luis (Calvo, 
1 S'), Ca Ion, Caries, Roberto, Seto, Figo, 
Cris, David y Da ni 

Partido sin gran historia. El Oropesa tras la 
desbandada de jugadores por la crisis económica, 
ha recurrido al segundo equipo, de Segunda 
Regional, y los jugadores por muchas ganas que 
pongan, les va a costar mantener la categoría. 
Equipo que corre mucho gracias a su juventud, pero 
que no pudo plantar cara al conjunto langostinero. 
Volvió a la alineación titular, el guardameta 
Casanova, dejando a March en el banquillo. Tras 
muchas semanas utilizando juveniles, Santi Forner 
pudo "disfrutar" de poder realizar una convocatoria, 
es decir, que tuvo que realizar descartes de cara al 
partido ante el Oropesa, dejando a los jugadores 
más cargados de minutos o con molestias, fuera de 
la convocatoria. 
Debutaron los nuevos fichajes. Ambos salieron en 

Redacció 

la segunda parte, Alejandro entró en sustitución 
de Cristopher, y se situó en la misma posición, 
aportando buenos centros. Potrimba se situó en el 
lateral derecho, demostrando su gran calidad. 
Partido placido y relajado en todos los aspectos, 
se pudieron marcar muchos más goles, pero los 
jugadores jugaron a medio gas, y adornándose en 
sus jugadas, ya que no era necesario gran esfuerzo. 
El próximo partido, estaba anunciado inicialmente 
para el domingo por la mañana, pero a petición 
de los jugadores se ha cambiado al viernes noche, 
para que puedan disfrutar del Carnaval. Por lo que 
el partido se jugará el viernes 2S de febrero a las 21 h 
en el Campo Cervol ante el CF Villafames. Tendrán 
entrada gratuita al encuentro, los que vayan con la 
camisola de la comparsa. 
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Los veteranos no 
merecieron perder 

Nuevo festival del equipo juvenil 

VINAROS c.F. 

El aficionado que se dio cita en el 
Cervol volvió a presenciar uno de 
los mejores partidos del equipo filial 
del Vinaros CF demostrando que 
es el gran favorito del Campeonato 
Regional Juvenil. 
Con un brillante y trepidante juego el 
conjunto que prepara Sergi Morales 
no dio ningún respiro a un rival que 
se vio acorralado durante todo el 
encuentro, teniéndose que multiplicar 
en defensa de su portería para evitar 
más goles. 
En definitiva, hay que señalar que 

ACD PENÍSCOLA 

GasparRedó 

el encuentro son de los que hacen 
afición,queporloqueestamosseguros 
que el entrenador del primer equipo 
Santi Former, ya habrá tomado buena 
nota para disponer de sus jugadores 
en el momento que crea oportuno. 
Los goles fueron conseguidos por 
Osquitar, Dani Balfagón, Cordero y 
Raúl en tres ocasiones. 
La alineación fue: Aguayo, Ovidio, 
Alberto, Álex, Carmona, Ernesto, Wifre, 
Osquitar, Da ni, J. Mari y Raúl. 
También jugaron Jhony, Cordero, 
Chus y Javi. 

Arbitro y capitanes antes del partido 
de los Veterenaos 

GasparRedó 

El Vinarós C.F. ficha a dos jugadores 

Buen partido el disputado la pasada 
jornada en el campo de fútbol La 
Fanecada de Alcanar, empañado por 
el árbitro de turno que con su afán 
de perjudicar de manera totalmente 
descarada al conjunto langostinero, 
se erigió en la figura nefasta del 
mismo hasta el punto de desquiciar 
a los jugadores que prepara el 
míster Cristóbal Gilabert que veían 
con impotencia cómo el encuentro 
se les iba de las manos después de 
realizar una magnífica exhibición 
de juego ante un equipo que se 
dedicó a defender su área llegando 
sólo en dos ocasiones a disparar a 
puerta. La primera, en un claro fuera 
de juego y la segunda en un penalti 
inexistente, concediendo el señor de 
negro de forma caprichosa e injusta 
los dos goles que nunca debieron 
subir al marcador. El gol del conjunto 
vinarocense fue logrado por Piñana. 
Jugaron: Chimo, Abel, Ferra, Keita, 
Luis Carlos, Benja, García, Vázquez, 
Raúl. Piña na y David. También jugaron 
Eric, Jaime, Belén, Anibal y Juando. 

Se ha fichado a dos centrocampistas 
de carácter ofensivo, Alejandro Toran 
y Sergio Potrimba. Ambos jugadores 
llevan varias semanas entrenando 
con el equipo "convenciendo" a 
Santi Forner y a la directiva para 
formar parte de la plantilla del 
primer equipo. Ambos jugadores 
reforzarán el centro del campo, 
donde hay menos efectivos. 
Alejandro Toran Rabadan 
Centrocampista nacido el 5 de 
septiembre de 1979 en Vila 
rea l. Su carrera futbolística ha 
discurrido por el Vi la-real , hasta el 
Vil a-real C (R. Preferente), jugando 
durante este tiempo también en 
el Don Bosco (categoría nacional) . 
Tras el club villarrealense, jugó en 

Redacció 

el Borriol (R. Preferente) y en el 
Coves de Vinroma (1 a Regional) . 
Durante los últimos meses no 
ha jugado con ningún equipo al 
estar realizando las oposiciones 
para bombero. 

Sergio Potrimba 
Jugador de nacionalidad moldava, 
nació en Calarse (Moldavia) el 11 
de marzo de 1978, y con residencia 
en Vinaros desde hace algún 
tiempo. Su carrera deportiva pasó 
por el club Dacia, militando en sus 
categorías inferiores hasta llegar 
al primer equipo, que disputa la 
Primera División de Moldavia. 
Sergio ha llegado a disputar la 
previa de la Copa de la Uefa contra 
el Shalke 04 alemán. 
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HANDBOL 
HANDBO[ 

11.30 

12.00 
15.00 

15.00 FUTBOLSALA 
16.30 

7.00 
FUTBOLSALA 
FUTBOLSALA 

19.30 BASQUET 
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HORA 
10.30 
11.30 

ESPORT 
FUTBOL 

FUTBOL 

CADET MASC. 
CADETMASC. 
CADET 

CADET MASC. 

INFANTIL MASC. 

SENIOR FEMENÍ 

CATEGORIA 
ALEVÍ 

BENJAVÍ 

PARTIT 

VIAONETII VINAROS- TENERIFE AGUERE 

PARTIT 
VINAROS CF B- ALCOSSEBRE A 

VINAROS CF B- ALCOSSEBRE 
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iFútbol en 
Carnavall 

(atención a los horarios) 

a las 15.30 h 

2• Regional Juvenil 

VltiRlsC.f. 
C.D. ONDA 

Domingo 3 de febrero 
a las 11.30 h 

Regional Preferente 

VI tiROs C.f. RT. 
SAGUNTINO 

Entrada gratuita a los 
partidos de Carnaval, 

si vienes con la 
camisola de la 

comparsa. 

Pavelló Poliesportiu - Pista 2 

Pa eló o iesporti - e·sta 1 
Camp Municipal Les Capsades 
Pavelló Poliesportiu Pista 2 
Pavelló Poliesportiu - Pista 1 

avelló Po.liesportiu - Pis.ta 1 
Camp Municipal Les Capsades 
Pavelló Poliesportiu Pista 2 
Pavelló Poliesportiu Pista 1 

Pavelló Poliesportiu Pista.] 
Pavelló Poliesportiu Pista 1 

Pavelló oliesportiu p· ta 2 
Pavelló Poliesportiu Pista 1 
Pavelló Poliesportiu Pista 1 

Pavelló Poliesportiu Pista 2 

LLOC 
CAMP DE LES CAPSADES 

CAMP DE LES CAPSADES 
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PESCA 

Nieblas y calmas 

Andrés Albiol 

Ejemplar de maruca capturado frente 
nuestro litoral con sus compradores 

(arrieros) 

Semana con una mar tranquila propiciada por la aparición de estas 
nubes bajas. Los marineros cata- logan a estos fenómenos atmosféri-
cos en esta época del año como les bimbes del gener, ya que además 
baja la marea. De manera que las aguas permanecieron en calma como 
una "balsa de aceite': Antaño m u- chos pescadores temían a las neblinas 
y las consideraban como un tem- poral, ya que les dificultaba el poder 
navegar, por miedo a colisionar con otros barcos o embarrancar en la 
costa, así que cuando había nie- bla muchas embarcaciones no sa-
lían a pescar. En cambio ahora, con la instalación a bordo de sofisticados 
aparatos electrónicos como el radar de superficie, GPS, etc., es todo lo 
contrario y navegan con mucha co- modidad sin peligro a las colisiones. Por 
lo tanto, se pudo faenar en todas las pesqueras, efectuando normales capturas de la 
gran variedad de pescados y mariscos que durante el invierno afloran. 
La pesca de arrastre faenó bien con extracciones diarias de langostino de 20 a 30 €/kg 
(según día y calidad). calamar de 12 a 18, pescadilla de 6 a 12, salmonete a 7, peluda 
a 8, galera de 4 a 8, caracol a 9, caballa a 4, mollera a 5, rape de 4 a 7, cintas, cangrejo y 
besugo a 3 y congrio, palometa, jurel y morrallas de 1 a 2. 
Las traíñas de la //um ultiman los preparativos para la arma, que tendrá lugar el 1° de 
febrero, tras disfrutar de dos meses de para biológica. 
En cuanto a las barquitas de los artes menores, unas calaron los trasmallos en busca de 
la sepia, valorándose a 8 €/kg, mabre a 6 y sargo a 5. Otros tras el pagel, cotizándose de 
4 a 9. Uno opera en pos de gallineta a 21 y ga/1 a 15. En cambio, la mayoría de xarxers se 
dedican a pillar lenguado de 14 a 20 €/kg. y raya a 4. 
Dos marrajeros llegaron con pez espada atrapado con este arte de anzuelos. Se subas
taron de 9 a 14 €/kg. 
Y la recolección de pulpo raquero en cadufo sigue floja. La verdad es que la campaña 
de pesca pasiva, con estos recipientes de arcilla llegó a su cenit hace un par de meses y 
desde entonces va de bajada. Se venden a 4 €/kg los pequeños y a 8 los grandes. 
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ts un deis mariscos més apreciats al litoral mediterrani 
espanyol. La veritat és que darrere d'este fruit del mar pesca 
bona part de la flota d'arrossegament !levantina, catalana i 
balear, en especial pels grans fons on té el seu habitat. 
En castella se l'anomena gamba rosada o g. listada, chorizo 
blanco i alistado. En francés, crevette rose. En anglés, blue and 
red shrimp. 1 en alemany, rose kleingernele. 
Este invertebrat marf esta recobert o cuirassat per un exosquelet 
de quitina per a protegir la carn, els organs, etc. 
Pertany a la famrlia deis peneids. El cos esta lateralment 
comprimit, un poc més alt que ample i dividit en dos parts, 
el cap o cefalotórax és unitari on se li aprecia dos parells 
d'antenes, un deis quals és molt llarg. Té cinc parells de potes, 
amb els tres primers amb pin~a. En el front se li veu la dassica 
banya o rostre, amb tres dents a la part superior. En la femella 
aquesta banya és més llarga. Els ulls són pedunculats. Té tres 
parells de peces que formen l'aparell bucal. La respiració és 
branquial. 1 la segona part corporal, !'abdomen és segmentat 
i articulat. El formen set segments amb capacitat de plegar-se, 
i acaba amb el vistós ventall caudal, que al centre té la tfpica 
punxa anomenada telson. Una característica d'esta especie és 
que el segon segment no recobrix el primer. A la part baixa, hi 
ha cinc parells de potes adaptades per a la natació. 
La seua talla maxima ronda els 25 cm. 
Es de color rosad i rogenc. Morta adquirix tonalitats un poc 
blavoses, més aviat pel cap. Per esta coloració rogenca i per la 
seua forma se'l confon amb la gamba roja. 
La seua reproducció és a l'estiu. Els masdes fan migracions 
verticals de nit a aigües superficlals per a buscar aliment 1 
tornen a descendir de nou de dia. Les femelles també, pero a 
més poden despl~r-se per atttes Roes o zones pera efectuar 
la sotta d'ous enu-e aigües. Désprfs de desdoure's, les larves 
naden lliures entre el ~naon. Van aelxent t canviant la 
closca ambdiferents ~~~re de lOO a 1.000 m de 
profundltat en llocs de~ 

ESTADÍSTICA DICIEMBRE 2007 

mm mm mm mm 
Alatxa 8S kg Lliri S44 Bis 77 Sepia punxa 81 
Seito 489 Llobarro 442 Gatets 12 Pota 494 
Melva 71 Mabre 221 Palometa S01 Sepia 1.673 
Raja SS8 Aranya 19S Corva 98 Polp roquer 3.24S 
Batoideos S Pagel 1.318 Miseria 48 Polp blanc 1.0S9 
Besugo 21 Peluda 186 Peix de rei 22 Palpa 22 
Boga-xucla 303 Peix espasa 4.991 Mamona 81 Almeja 6 
Bonitol S Llu~ S.633 Varios 27 Caracoles 903 
Burros 72 Rap 99S 
Caballa 447 Aspet 29 TOTAL 4S.431 TOTAL 9.067 
Be tes 209 Rodaballo 19 
Congre 1.331 Rubios 288 CRUSTÁCEOS 
Gall 110 Moll 1.771 Cangrejo 179 Resumen por modalidales 
Orada 1.164 Serranets 1.002 Cigala 130 
Escualos 33 Sardina 788 Llagostí 1.301 ARRASTRE SS.089 
Móllera 472 Mero 39 Galera 9.220 CERCO (periodo de veda) 
Gallineta 82 Letxa 18 PALANGRE 1.807 
Sorell 4.919 Sorella 13.8SS TOTAL 10.830 TRASMALLO Y OTRAS 8.432 
Esparrall 2S1 Bacaladilla 346 
Llenguado 991 Llisa 87 MOLUSCOS Total producción 6S.328 
Sarg 1S3 Pagre-dentón 23 Calamar 1583 
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L'Ajuntament informa 

SERVICIO DE TELEAYUDA MÓVIL "MOBILETEL" 
El Ayuntamiento de Vinaros, a través de la Concejalía de Bienestar Social, 
informa de la inminente puesta en marcha del servicio de teleayuda móvil 
"mobiletel'; fruto del convenio de colaboración existente con la Mancomunitat 
Taula del Sénia, a fin de impulsar actuaciones en defensa y promoción de los 
intereses de aquellas personas en situación de dependencia. 
1. En qué consiste el servicio: La teleayuda móvil "mobiletel" es un servicio de 
atención las 24 horas del día durante los 365 días del año. El usuario únicamente 
tiene que pulsar un botón ante cualquier situación de emergencia para entrar 
en contacto verbal, manos libres, con los familiares, quienes atienden su 
demanda mediante un sistema de comunicación e informático específico. 
2. Destinatarios del servicio: Son destinatarias del Servicio de teleayuda 
"mobiletel " aquellas personas a las que por su avanzada edad, discapacidad, 
aislamiento social, les resulte de utilidad para poder continuar viviendo en su 
domicilio. 
3. Funcionamiento del servicio: 
El sistema consta de una unidad de alarma que lleva la persona (collar que se 
pone en funcionamiento presionando un botón). 
La presión del pulsador de alarma provoca la marcación automática de 
emergencia en el terminal telefónico, comunicando inmediatamente a la 
persona con sus familiares. 
El terminal telefónico, programado informática mente, emite simultáneamente 
una llamada y un mensaje de texto al móvil de los familiares, indicando el 
motivo de la alarma: batería baja, batería agotada, inactividad (se detecta 
durante más de 14 horas). 
El alquiler del equipo "mobiletel " es gratuito, pero para su funcionamiento 
se precisa de una tarjeta SIM. El coste de la tarjeta irá a cargo de los 
solicitantes del terminal. 
4. Presentación de solicitudes y documentación necesaria: 
Se requiere la siguiente documentación: 
1.- Fotocopia del D.N.I. 
2.- Fotocopia de la tarjeta de asistencia sanitaria 
3.- Informe médico en impreso que al efecto se facilita desde los Servicios 
Sociales del Ayuntamiento. 
4.- Tarjeta SIM desbloqueada (sin código PIN): de contrato con cualquier 
operador de telefonía móvil o de prepago. 
5.- Documento acreditativo de haber abonado la cuantía de 1 O € en concepto 
de fianza por cada aparato. 

Las personas interesadas deben dirigirse a: 
Equipo Social de Base Ayuntamiento de Vi na ros 

Plaza San Antonio, 19 bajos 
Tel. 96445 00 75 

Maribel Sebastiá Flores 
Concejal de Bienestar Social 

L'Ajuntament informa 
La Regidoria de Benestar Social us informa sobre la possibilitat d'utilitzar 

el servei de transport municipal adaptat 

Aquest servei municipal es presta de manera gratu"fta, i va adre~at a: 
Persones discapacitades amb mobilitat redu"ida permanent. 
Persones amb mobilitat redu"ida transitoria (com a conseqüencia 

d'accidents, intervencions, etc.) 
Possibles serveis: 

Serveis fixos: se sol-licitaran una sola vega da pera tota la durada del servei, 
i qualsevol canvi s'haura de notificar a COCEMFE. En aquest servei s'aplicaran les 
següents prioritats: assistencia a centres docents (escales, instituts, centres de 
treball ... ) i assistencia a rehabilitació funcional, hospital, centre de salut, centres 
de di a, etc. 

Serveis no fixos: se sol-licitaran amb uns dies d'antelació. Comprén 
l'assistencia a consultoris medies, gestions, etc. 
Pera més informació i sol·licitud del servei pode u acudir a la Regidoria de 
Benestar Social, pla~a de Sant Antoni, 19, o trucar directament al telefon 964 22 
33 20 de COCEMFE Castelló. 

L'Ajuntament informa 
Se pone en conocimiento del público en general que del21 al28 de enero 
del año 2008 estarán expuestas para su consulta las Listas Electorales en 
las oficinas de Secretaría Bajos. 
Se hace constar que las citadas listas serán las que se utilizarán para los 
próximos comicios electorales a celebrar el próximo día 9 de marzo del 
año 2008. 
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L'Ajuntament informa 
SESSIÓ ORDINARIA DE LA JUNTA DE 

GOVERN DEL DIA 21 DE GENER DE 2008 

ORDRE DEL DIA 

· Llicencia d'obres, d'instal·lació de grua i d'activitat, sol· licitada per Habitat 
Mediterráneo Ccop V. per a la construcció de basic edifici 33 vivendes de 
VPO i garatge al sector Juan XXIII UE 1, parcel·la R-9 
• Llicencia d'obres i d'activitat, sol-licitada per Coycyme S.L., per a la 
construcció d'edifici destinat a 70 vivendes, baix comercial i places 
d'aparcament al carrer Raimundo d'Aiós, 4-6-8. 
· Llicencia d'enderroc sol-licitada per Javier Arceiz i Marta Villacampa de 
l'immoble al carrer Costa Mar, 19. 
• Llicencia d'obres sol-licitada per Eva Galindo Escudero i Víctor Contreras 
Gómez per a la construcció de vivenda unifamiliar a·illada a l'avinguda 
Francisco José Balada, 178-B. 
• Llicenciad'obres id'activitat,sol·licitada perBigeco S.A. pera la construccióde 
projecte básic de 40 VPO, locals comercials i aparcaments a l'avinguda Juan 
XXIII. 
• Pla especial industrial reserva delimitació del sól per a la construcció 
polígon per 11.948.000 euros 

La Regidoria de Benestar Social informa 

PROGRAMA TERMALISME VALENCIA 

Objecte del programa 

Convocatoria de places per a !'estada i el tractament termal en els 
establiments balnearis de la Comunitat Valenciana dins del Programa de 
Termalisme Valencia de la Generalitat pera l'exercici 2008/2009. 
El programa es desplegara des del 15 d'abril de 2008 fins al 14 d'abril de 
2009, en torns de huit di es de duració (sis nits) en establiments ubicats en la 
Comunitat Valenciana .. 
La Generalitat Valenciana contribuira al finan~ament del cost de les places 
amb una aportació maxima de 120 euros per pla~a a cada un deis/les 
beneficiaris/aries del programa. 

Requisits 

Persones de 65 anys o més. 
Persones majors de 60 anys que siguen preceptores de pensions 
del Sistema de la Seguretat Social o de classes passives, 
Persones discapacitades majors de 60 anys que tinguen una 
minusvlidesa igual o superior al 33 %. 

Terminis de sol·licitud 

Per als torns que hagen de celebrar-se des del mes d'abril fins al 
mes d'agost, inclusivament., de 2008, el termini de presentació de 
les sol·licituds sera fins al 31 de gener de 2008. 
Per als torns que se celebren des del mes de setembre fins al mes 
de desembre de 2008 i de gener a abril de 2009, el termini de 
sol ·licituds s'efectuara des de 1'1 de febrer fins al 31 de mar~ de 
2008. 

lnformació i tramitació de sol·lictuds: Regidoria de Benestar Social (pi. de 
Sant Antoni, 19 baixos) o directament a les oficines PROP. 

La Regidoria d'Educació informa 

La Regidoria d'Educació de I'Ajuntament de Vi na ros informa queja es poden 
sol-licitar les ajudes que ofereix la Conselleria d'Educació pera l'adquisició de 
!libres de text per als alumnes que cursen quint i sext d'Educació Primaria i 
Educació Secundaria Obligatoria peral curs 2008-2009. 
Les sol·licituds s'han de formalitzar en els impresos oficials que es facilitaran, 
gratu"itament, a les persones interessades en les secretaries del centres 
escolars. 
El termini de presentació de les sol·licituds va comenc;ar el 9 de gener i 
finalitzara el proper 8 de febrer, per als alumnes que continuen els estudis 
corresponents a esta convocatoria en el mateix centre docent en el curs 
2008-2009 i també els alumnes de 6t d'Educació Primaria i d'altres cursos que 
vagen a cursar Educació Secundaria Obligatoria en un centre docent de la 
Comunitat Valenciana. El termini finalitzara el 19 de setembre per a aquells 
alumnes que es matriculen per primera vegada en un centre docent financ;at 
amb fons públics de la Comunitat Valenciana el curs 2008-2009 i els alumnes 
de 4t curs d'Educació Secundaria Obligatoria que ha gen de repetir curs. 
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Regidoria de Benestar Social L:equip Social Base Informa: 

Nombre del Procedimiento: Solicitud de 

reconocimiento de la situación de dependencia. 
En aplicación del calendario de implantación de la 

Ley 39/2006, de 14 de diciembre, de Promoción de 
la Autonomía Personal y Atención a las personas 
en situación de dependencia, a partir del día 1 de 
enero de 2008 o desde el momento de su solicitud 
de reconocimiento por la persona interesada, si ésta 
es posterior a esa fecha, se generará el derecho de 
acceso a los servicios y prestaciones de las personas 
valoradas en Grado 11 de Dependencia Severa, nivel 

2. Dependencia severa es cuando la persona necesita 

ayuda para realizar varias actividades básicas de la vida 
diaria dos o tres veces al día, pero no requiere el apoyo 
permanente de un/a cuidador/a o tiene necesidades 
de apoyo extenso para su autonomía personal. 

Para más información, dirigirse a Servicios Sociales. 
Servicio de Atención a la Dependencia del 
Ayuntamiento de Vinarós, plaza San Antonio, 19. Tel. 
964450075. 

Fdo: 
Maribel Sebastia Flores 

Regidora de Benestar Social 

Regidoria de Benestar Social L:equip Social Base Informa: 

Nombre del Procedimiento: Solicitud de ayudas 
a personas con ancianos y ancianas 
dependientes a su cargo para el año 2008. 

El objeto de estas ayudas es el de otorgar apoyo 
económico por el cuidado de ancianos o 
ancianas dependientes desde el ámbito familiar 
en el año 2008, para conseguir la 
permanencia de los mismos en su núcleo 
convivencia! de origen y evitar su 
internamiento residencial. 
Este año como novedad respecto a la anterior 
convocatoria, se establece la necesidad de 

aportar en relación a la persona anciana 
dependiente, copia de la solicitud para el 
reconocimiento de la situación de dependencia, 
presentada con anterioridad a la fecha 

de finalización del plazo para presentar 
solicitudes. 
Tanto la persona solicitante de la ayuda como el/ la 
anciano/a deberán residir en la 
Comunidad Valenciana y estar empadronados en 

algún municipio de la misma. Además 
el/la solicitante deberá reunir, entre otros, los 

siguientes requisitos: tener cumplidos 45 
años o más, a 31, 12.07, no desempeñar trabajo 

remunerado por cuenta propia o ajena, 
durante el período que solicita la ayuda, dedicarse 
exclusivamente a las tareas propias 
del hogar y al cuidado del/la anciano/ a, en 
situación de dependencia para las actividades 
de la vida diaria, convivir con la persona anciana o 
vivir en domicilio próximo y, no 
superar un determinado límite de ingresos 
económicos. 
La persona anciana deberá reunir, entre otros, los 
siguientes requisitos: tener cumplidos 
75 años o más, a 31.12.07, ser dependiente y, no 
superar un determinado límite de 
ingresos económicos. 
Presentación de solicitudes: el plazo de 

presentación de las solicitudes será de un mes 
a contar desde el día siguiente al de la publicación 
de la orden en el DOGV no 5672, de 

3 de enero de 2008. 
Lugar de presentación de solicitudes: Prop 

Fdo.: 
Maribel Sebastiá Flores Regidora de Benestar Social 

26 gener 2008 

Agenda 21 Vinaros 
Estem creant una base de dades de persones 

interessades a participar en les diferents fases 

de I'Agenda 21 . 

Si hi esteu interessats podeu dirigir-vos a 

mediambient@vinaros.org, o bé als telefons 

964 40 74 51 i 900 50 63 76, i deixar el no mi un 

número de telefor;¡ de contacte. 

Volem escoltar la teua veu. 

Participa en I'Agenda 21! 

La Regidoria de Benestar Social 

Tramitació de La Targeta Da u rada 
Es comunica a les persones interessades a obtenir 
la targeta da u rada per poder accedir al transport 
públic urba de manera gratu'ita, que el proper 
dia que es dura a terme la seua tramitació sera el 
divendres 8 de febrer. 

Requisits: 
Estar empadronat a Vinarós 
Tindre 65 anys complits 
Presentar el DNI original 

Lloc: Regidoria de Benestar Social, pi. de Sant 
Antoni, 19-baix 
Horari: de 10.00 h a 13.00 h 

Policia Local Vinares 
Nota informativa: 

Se comunica a todos los comerciantes de Vinarós 
que el horario de tirar cajas de cartón y papel son: 

Los martes y viernes a las 1 O horas. 
Queda prohibido tirar o depositar cajas de 
cartón o papel de alrededor de los contenedores 
subterráneos fuera del horario y fecha, debiendo 
deJarlo el mismo día y hora indicada. 

Lo que se comunica para su debido conocimiento. 

Elecciones a Cortes Generales- 9 Marzo de 2008 

lQUIÉN PUEDE VOTAR POR CORREO? lCUÁNDO Y CÓMO PUEDO CONSULTAR El CENSO 

ELECTORAL? 

Los Ayuntamientos exponen las listas del censo electoral del 21 al 

28 de enero ~ara que cualquier ciudadano o ciudadana interesado 
pueda comprobar sus datos personales y, en su caso, presentar una 

reclamación dentro de ese plazo. 

Los electores que prevean que el día de la votación no estarán en la 

localidad donde les corresponde votar. 

La Oficina del Censo Electoral, una vez resueltas las reclamaciones 

que se presenten, elabora las listas definitivas de los electores con 

derecho a voto. Las listas definitivas estarán cerradas y se expondrán 

al público el día 1 de febrero. 

lCÓMO SE SABE DÓNDE HAY QUE IR A VOTAR? 

Todo elector cuyo nombre figure en estas listas definitivas del Censo 

Electoral recibe en su domicilio una tarjeta censal en la que constarán 
los datos relativos a su inscripción, la Mesa y el local electoral donde 
le corresponde votar. 

lCÓMO SE VOTA? 

Se puede ejercer el derecho de sufragio activo mediante el voto 
presencial, en la Mesa electoral que corresponda, o mediante el 

voto por correo, previa solic itud a la Delegación Provincial de 

la Oficina del Censo Electoral que se puede hacer en cualquier 

oficina de correos del 15 de enero al 28 de febrero. 

Los votantes que no sepan leer o que tengan dificultades a la 

hora de votar pueden ir acompañados de una persona de su 

confianza que les ayude. De manera complementaria, aque
llas personas con discapacidad visua l que conozcan el sistema 

de lecto-escritura braille y tengan reconocido un grado de 

minusvalía igual o superior al 33 por ciento, podrán utilizar el 
procedimiento especial de voto accesible regulado reglamen

tariamente. 

Los electores que sí van a estar en dicha localidad pero que prevean 

que no van a poder personarse en el local electoral. 

Los españoles que se encuentren temporalmente en el extranjero 

una vez efectuada la convocatoria y prevean permanecer en esta 

situación hasta el día de la votación. figuren inscritos en el Registro de 

Matrícula Consular como no residentes y lo soliciten expresamente. 

Los españoles residentes en el extranjero e inscritos en el Censo 

Electoral de Residentes Ausentes. 

Aquellos electores que hayan solicitado votar por correo, no pueden 

votar de manera presencial en la Mesa electoral que les corresponda 
el día de las elecciones. 

lCUÁNDO SE VOTA? 

Los Colegios Electorales permanecerán abiertos de manera 

ininterrumpida desde las 9 de la mañana hasta las 8 de la tarde. 
lCÓMO SE IDENTIFICA El ELECTOR EN LA MESA 

ELECTORAL? 

Para votar, el elector deberá presentar SIEMPRE EL ORIGINAL, aunque 

esté caducado, pero NUNCA UNA FOTOCOPIA, 

de alguno de los siguientes documentos: 

Documento Nacional de Identidad -D.N.I.

Pasaporte -con fotografía-
Permiso (carnet} de conducir -con fotografía-

lCUÁNDO SE CONSTITUYEN LAS CORTES GENERALES? 

El Congreso y el Senado se constituirán el día y hora señalados en 
el Real Decreto de convocatoria (publicado en el Boletín Oficial del 

Estado de 15 de enero}. 



ESQUELES 
ESQUELES 1r 

ír Rogad a Dios por el alma de 

Carmen Verdera Ferrer 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 14 de Enero de 2008, o los 82 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Hermanos, sobrinos y demás familia ruegan 
una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinarós, Enero 2008 

ir Rogad a Dios por el alma de 

Manuel Pruñonosa Casals 
Que falleció cristianamente en Vinares, 

el día 20 de Enero de 2008, o los 85 años de edad. 

E.P.D. 

Tus hijos, hijos políticos, nietos y demás 
familia NO TE OLVIDAN. 

Vinorós, Enero 2008 

irPregueu a Déu per l'imima de 

Vicens Cervelló Simó 
"Manresa" 

Que morí cristianament Vinares 
el dio 22 de Gener de 2008. 

A.C.S. 

La teua dona Anna, els teus nebots i família tota. 

Vinaros, Gener 2008 

ír Rogad a Dios por el alma de 

Carmelo Casteión Sánchez 
. Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 1 O de Eneroe de 2008, o los 71 años de edad. 

E.P.D. 

Tus hermanos, suegra, cuñados, sobrinos y demás familia 
TE RECORDAREMOS SIEMPRE. 

Vinarós, Enero 2008 

Hoy sábado 26 de enero a las 19 h se hará una misa en la Arciprestal 

26 gener 2008 

ANIV ER SARIS 1I' 

ir 16 ° Aniversario de 

Ramón Salvador Miralles 
Que falleció cristianamente en Vinaros 

el día 24 de Enero de 1992, a los 56 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Esposa, hijos, hijo político, nietas y demós 
familia, les ruegan le tengan presente en su oraciones. 

Vinar6s, Enero 2008 

ir 1 ° Aniversario de 

Luisa Esparducer Va lanzuela 
Que falleció cristianamente en Vinaros 

el día 24 de Enero de 2007. 

E.P.D. 

SUS HIJOS, NIETOS Y DEMÁS FAMILIA LES RUEGAN 
UNA ORACIÓN POR EL ETERNO DESCANSO DE SU ALMA. 

Vinaros, Enero 2008 

El Diariet 

PUBLIC ITAT 

fF::\ FUNERARIA JULIAN ~ 
¡\:.:!;/ TANATORIO SAN SEBASTIAN \!!:.!J 

Frente Plaza de Toros Vinaros 

TELÉFONO 24 HORAS 
964 41 09 09 
Móvil 608 66 20 39 

AGENCIAS EN TODA LA PROVINCIA 
SERVICIOS PARTICULARES Y DE COMPAÑÍA 
PRESUPUESTO SIN COMPROMISO 



HORARI DE GUÁRDIES 
de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 

contacteu amb la Policía Local: Tel. 964 407 704 
26 de enero SANZ c. Pont, 83 

27 de enero VALLS zona turistica nord 

28 de enero MATEU c. Sant Francesc, 103 

29 de enero TORREGROSA av. Llibertat, 9 

30 de enero MARTÍNEZ av. Pais Valencia, 15 

31 de enero FERRER pi. SantAntoni, 39 

de febrero ROCA c. Sant Francesc, 6 

Ajuntament 964 40 77 00 
Aigües de Vinarós 964 40 77 67 

Ambulatori 964 45 34 00 

Biblioteca 964 45 95 90 

Casal Jove 964 40 03 14 
Contribucions 964 45 47 52 

Cultura 964 40 79 61 
Creu Roja Vinarós 964 45 94 64 

Ecoparc 1 Recollida de mobles 964 40 78 03 
Emergéncies 112 

Emergéncies ambulancia 670 00 89 32 
Escala d'Art 964 45 38 02 
Escala de Música 964 45 62 03 
FPA 964 45 30 44 

Gas bula 964 44 11 24 
Guardia Civil 964 40 71 40 

Hisenda 964 40 22 11 
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00 

Hospital (cita previa) 964 47 71 60 

lnfodona 964 45 64 52 

lnformació i Turisme/OMIC 964 45 33 34 

INSS (Seguretat social) 964 4513 50 
ITV 902 12 00 13 

Participació Ciutadana 900 50 63 76 

Patronal d'Esports 964 45 46 08 

Patronal de Turisme 964 45 52 53 

Policía Local 964 40 77 04 

PROP 964 456 234/012 

Radio Taxi Vinarós 964 45 51 51 

Recollida d'animals perduts 964 45 00 07 
Registre civil 964 45 28 77 
Registre de la propietat 964 4518 14 

SERVEF (Oficina d'ocupació) 964 45 05 16 

Serveis Socials 964 45 00 75 

HORARI DE MISSES 
Parróquia arxiprestal de I'Assumpció: Laborals: 9.00 i 19.00 h. 
Festius: 9.00, 10.30, 12.00 i 20.00 h 
Convent Divina Providencia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h 
Parróquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 
19.30. Diumenge: 9.00, 11 .30 i 19.30h 
Sant Roe: Dissabte: 20.30h Ouliol i agost) 
El Carrne deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastia: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (St Josep 69): Diumenges: 11 .00 h, Dimarts 
estudi bíblic: 20 h 
Església Evangélica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 18.00 h 

TRENS A BARCELONA 

AUTOBUSOS 
• VINARÓS - BARCELONA 
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA- VINARÓS 
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21 .30. 
Dissabtes: 11 .00, 16.30 i 21 .30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat 
*Confinneu sempre l'horari al telefon: 90211 98 14 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital) 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobusos surten 1 O min. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLó-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per No340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per No340 diumenges i festius: 8.50 í 16.20 (arribada Av. Picasso) 
Confinneu f'horari al964 40 19 36 ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

• VINARÓS-MADRID 
Diari: 9.45 
Diumenges: 9.45 i 22.15 
MADRID-VINARÓS 
Diari: 15.00 
Dissabtes: 1.00 i 15.00 
Parada: Av. Llibertat 
*Confirmeu sempre f'horari al teléfon: 902 02 09 99 ·AUTO RES 

• VINARÓS-SARAGOSSA 
Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari: 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Llibertat 
*Confinneu sempre f'horari al teMan. 90211 98 14 · HIFE 
• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinarós 7.30, Castelló 8.45, Valencia 9.45 
Dissabtes: Vinarós 7.30, Castello 9.30,Valencia 10.30 
• VALENCIA-CASTELLÓ-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes:, Valencia 14.00, Castello 15.00,Vinarós 17.00 
• VINARÓS-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 15.30, 
17.00, 18.00, 19.00 i 19.45 
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSAOVINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.1 5, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21 .15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Llibertat 
Confinneu sempre /'horari al telefon: 90211 98 14 · HIFE 

• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BARBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BARBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 14.45 
• VINARÓS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL 
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
Parada: Av. Llibertat 

• VlNARÓS (AV. PICASSO) o ST. MATEU o CATÍ · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 
VINARÓS HOSPITAL ST.JORDI TRAIGUERA CANET LAJANA ST.MATEU XERT ANROIG CATÍ 

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella 

13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20 

16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella 

18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00 

CATÍ o ST. MATEU o VlNARÓS (AV. LUBERTAT 1 CATERINETES) · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CA TI ANROIG XERT ST. MATEU CANET LAJANA TRAIGUERA ST.JORDI HOSPITAL VlNARÓS 

6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00 

14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45 

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església)-BENICARLó-PENÍSCOLA 

6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 1500, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21 .30 i 22.00 
*Eis autobusos surten 1 O minuts abans del Pare de fes Caterinetes 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.20, 
9.00, 9.40, 10.20, 11.00, 11.40, 12.20, 13.00, 13.40, 14.20, 1500, 
15.40, 16.20, 17.00, 17.40, 18.20, 19.00, 19.40, 20.20 i 21 .00 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.40, 9.20, 10.00, 
10.40, 11 .20, 12.00, 12.40, 13.20, 14.00, 14.40, 15.20, 16.00, 16.40, 
17.20, 18.00, 18.40, 19.20, 20.00, 20.40 i 21 .20 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)o Zona nord (Deveses): 9.30, 
10.40, 11 .50, 13.00, 16.30, 17.40, 18.50 i 20.00 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 9.50, 11.00, 12.10, 
13.20, 16.50, 18.00, 19.10 i 20.20 

PENÍSCOLAOBENICARLÓ-VINAROS (Av. Llibertat i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. •rots els autobusos tenen parada a /'Hospital 

• ZONASUD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Església)o Zona sud (Aiguadoliva): 8.20, 9.00, 9.40, 
10.20, 11.00, 11.40, 12.20, 13.00, 13.40, 14.20, 15.00, 15.40, 16.20, 
17.00, 17.40, 18.20, 19.00, 19.40, 20.20 i 21.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa)-Vinaros (Av. Llibertat): 
7.40, 8.40, 9.20, 10.00, 10.40, 11.20, 12.00, 12.40, 13.20, 14.00, 14.40, 
15.20, 16.00, 16.40, 17.20, 18.00, 18.40, 19.20, 20.00, 20.40 i 21.20 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS 
Vinaros (Església)o Zona sud (Aiguadoliva): 9.00, 10.10, 11 .20, 
12.30, 17.10, 18.20, 19.30 i 20.40 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 9.15, 10.25, 11.35, 12.45, 17.25, 18.35,19.45 i 20.55 

*Eis autobusos cap a la zona sud surten 5 minuts abans del Pare de les Caterinetes 

VINARÓS-BARCELONA SANTS BARCELONA SANTS-VINARÓS VINARÓS A CASTELLÓNALENCIA DE VALENCIA o CASTELLÓ - VINARÓS 

7.10 Regional Diari 8.00 Arco Diari 7.20 Regional De di. a dv. 10.00 10.43 Arco Diari 

11 .25 Arco Diari 9.10 Regional Diari 8.28 Regional Dissabte 10.35 11 .32 Regional Diari 

14.31 Talgo Diari 10.30 Arco Diari 9.56 Arco Diari 13.08 13.52 Talgo Diari 

16.38 Arco Diari 12.00 Talgo Diari 12.19 Regional Diari 15.05 15.51 Arco Diari 

18.20 Arco Diari 15.00 Talgo Diari 12.50 Arco Diari 16.10 17.10 Regional Diumenge 

18.36 Talgo Diari 16.30 Arco Diari 13.50 Talgo Diari 16.55 17.44 Arco Diari 

18.53 Regional Diari 18.30 Arco Diari 13.56 Regional Diari 17.15 18.01 Talgo Diari 

21 .29 Arco Diumenge NO 19.17 Reg. Exp. Diari 16.48 Talgo Diari 17.00 17.57 Regional Diari 

22.03 Arco Diumenge 18.58 Arco Diari 20.05 20.48 Arco DiumengeNO 

19.03 Regional Diumenge 20.10 21.02 Reg. Exp. Dissabtes NO 

Teleton de confirmació d'horaris: 902 24 02 02 20.57 Arco Diari 20.35 21 .20 Arco Diumenge 



El mar ofrece grandes potenciales ... 
. . . la protección es uno de ellos 

la .. 
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Y<o> ll (c)t Jlll <dl <al 
Perfumería 

el Socorro, 1 -P. Santos, 9 VINAROS Pío XII- BENICARLÓ 
'l· -· 
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AVDA. PABLO RUIZ PICASSO, 27 i 
12500 VINARÓS 1 

Teléfono Fax 
964 40 21 05 964 40 70 89 

Promovelilla 

VIVIENDA TIPO 1 

SUPERFICIE UTIL•84,00m' 

SUP.CONSTRUIDA• 100,00m' 

VIVIENDA TIPO 2 

SUPERFICIE UTIL• 85,00m' 
SUP.CONSTRUIDA•100,00m' 
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